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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa  13.12.2023 
 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 
2. Voľba návrhovej  komisie  primátor  
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 
4. Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 

dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, 
opráv a zhodnotenia majetku mesta Spišské Podhradie 

primátor  

5. Kontrola plnenia uznesení zástupca primátora 
6. Podnety občanov  
7. Návrh VZN  č. 2/2023, ktorým sa vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5 

záväznej časti Územného plánu mesta Spišské Podhradie   
primátor, predsedovia 
komisií  

8. Návrh VZN   č. 3/2023 o určení výšky mesačného príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie 

primátor, 
predsedovia komisií, 
Mgr. Grigerová  

9. Návrh VZN č. 4/2023 o podmienkach určovania a vyberania dane 
z nehnuteľností  mesta Spišské Podhradie 

primátor, predseda 
komisie, 
Ing. Mikolajová  

10. Návrh VZN č. 5/2023 o miestnych daniach mesta Spišské 
Podhradie 

primátor,  
predseda komisie,   
Ing. Mikolajová  

11. Návrh VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady mesta Spišské Podhradie  

primátor,  
predseda komisie, 
Mgr. Kynčáková    

12. Návrh VZN č. 7/202,3 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2022 o 
nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 
odpadmi mesta Spišské Podhradie 

primátor,  
predseda komisie, 
Mgr. Kynčáková    

13. Návrh VZN č. 8/2023 o poplatkoch za emisie z malého zdroja 
znečisťovania ovzdušia mesta Spišské Podhradie 

primátor,  
predseda komisie, 
Mgr. Kynčáková    

14. Zmena výšky nájomného v mestských nájomných bytoch primátor,  
predsedníčka komisie 
   

15. Výška nájomného a poplatkov do interných a externých priestorov 
vo vlastníctve mesta Spišské Podhradie 

primátor,  
predseda komisie   

16. Základná organizácia Jednoty dôchodcov na Slovensku Spišské 
Podhradie, Galova 69, Spišské Podhradie - Žiadosť o poskytnutie 
dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie v roku 2024 

primátor,  
predseda komisie   

17. Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie - 
Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie 
v roku 2024 

primátor,  
predseda komisie   

18. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta 
na roky 2024 - 2026  

hlavný kontrolór  

19. Návrh rozpočtu mesta Spišské Podhradie na roky 2024-2026 
vrátane rozpočtov rozpočtových organizácií  a príspevkovej 
organizácie  mesta Spišské Podhradie  

primátor,  
predsedovia komisií   



2 
 

20. Majetok: 
1. Výsledky II. kola OVS  a vyhlásenie III. kola OVS III.   na predaj 

novovzniknutej stavebnej parcely C-KN  1371/7 zastavané 
plochy a nádvoria  o výmere 918 m2 k. ú. Spišské Podhradie  

2. Sergej Koperdák, Legionárska 10631/3, Bratislava – zámena 
pozemku,  parkoviska C-KN 2037/2 v NPR Sivá brada 

3. Zriadenie vecného bremena v prospech VSD na parkovisku 
pod Spišským hradom pod plochou na elektronabíjacie stanice 

primátor, 
predsedovia komisií 
 

21. Podanie žiadosti o NFP cez MAS LEV -  ČOV Rybníček  
 

primátor, predseda 
komisie  

22. Podanie žiadosti o NFP – Obnova a zníženie energetickej 
náročnosti budovy ZŠ Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie 

primátor, predseda 
komisie 

23. Podanie žiadosti o NFP – Vodozádržný systém Mariánske 
námestie, Spišské Podhradie 

primátor, predseda 
komisie 

24. Súhrnná správa o výsledkoch kontrol hlavný kontrolór 
25. Správy z komisií  MZ   predsedovia  komisií 
26. Návrh na zmenu rozpočtu ZUŠ Sídl. Hrad 28, Spišské Podhradie 

na rok 2023 
primátor, riaditeľ ZUŠ, 
predseda komisie 

27. Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie- 
Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie 
v roku 2023 

primátor, predseda MŠK  
 

28. Návrh Harmonogramu zasadnutí Mestského zastupiteľstva 
v Spišskom Podhradí na rok 2024 

primátor 

29. Rôzne  
30. Záver  predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P Ing. Ivana Forgáčová P 
PaedDr. Jozef Fecko P Mária Kaľavská P 
Jozef Jenča P Vladimír Tomko P 
Bc. Ján Galarovič P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Návrhová komisia Jozef Jenča 

Vladimír Tomko 
Mgr. Jozef Bača 

Overovatelia zápisnice Jozef Komara 
Bc. Ján Galarovič 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  10 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 
Otvorenie  
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MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných a otvoril rokovanie MZ. Návrh programu ste dostali e-mailom aj poštou, 
z rokovania MZ sa ospravedlnila Bc. Simona Vandrašková a Ing. Ján Jurečko. Zo zasadnutia MZ 
bude vyhotovený zvukový aj obrazový záznam. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-1 
MZ schvaľuje návrh programu rokovania. 
Zodpovedný: predsedajúci Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Navrhujem doplnenie do programu rokovania MZ: 

1. Žiadosť Ing. Branislava Stolárika a manželky Bc. Alžbety Stolárikovej, Palešovo nám. 43, 
Spišské Podhradie o zmenu územného plánu.  

2. Z programu rokovania MZ sa vymazáva bod 14 – Zmena výšky nájomného v mestských 
nájomných bytoch. 

3. Žiadosť Materskej školy, Májová 54, Spišské Podhradie o zavedenie a zvýšenie 
mesačného príspevku - príspevok stravníka na réžiu v školskej jedálni, ktorá je súčasťou 
MŠ Májová 54 v Spišskom Podhradí.  

4. Dopĺňa sa bod – Skončenie členstva v komisiách MZ – Stanislav Novák, Vladimír 
Kamenický.  

 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-2 
MZ schvaľuje doplnenie  programu rokovania: 

1. Žiadosť Ing. Branislava Stolárika a manželky Bc. Alžbety Stolárikovej, Palešovo nám. 43, 
Spišské Podhradie o zmenu územného plánu. 

2. Vymazanie bodu 14 – Zmena výšky nájomného v mestských nájomných bytoch. 
3. Žiadosť Materskej školy, Májová 54, Spišské Podhradie o zavedenie a zvýšenie 

mesačného príspevku. 
4. Ukončenie členstva v komisiách MZ – Stanislav Novák, Vladimír Kamenický. 

Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                      
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 2 
Voľba návrhovej komisie  
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Bc. Ján Galarovič 
Do  návrhovej komisie navrhujem Jozefa Jenču, Vladimíra Tomka a Mgr. Jozefa Baču. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-3 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Jozef Jenča, Vladimír Tomko, Mgr. Jozef Bača. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 3 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
Bc. Ján Galarovič 
Za overovateľov navrhujem Jozefa Komaru a Bc. Jána Galaroviča. 
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem Jozefa Komaru a Bc. Jána Galaroviča.  
Za zapisovateľku určujem Danu Blahovskú.  
 
Bod č.: 4 
Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej dokumentácie, 
o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Prešli nám platby ZŠ Školská 3, dnes odišla platba do firmy Interbau, do konca roka bude 
právoplatné kolaudačné rozhodnutie,  nie sú tam  žiadne práce naviac, vošli sme do rozpočtu.  
Vodozádržné nádrže ZŠ Školská 3  – je schválená platba, do konca týždňa odídu peniaze, som 
veľmi rád, že sa to stihlo. Budúci týždeň bude  kolaudácia cesty, vodovodu a kanalizácie  
v lokalite  Sv. Martin.  
Výstavba materskej školy v lokalite Sv.  Martin  – rozpočet vychádza 1,2 mil. €,  vyhlásili sme 
súťaž na dodávateľa prác. 
Podali sme všetky projekty cez program Obnovme si svoj dom. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-1 
MZ berie na vedomie podané informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 
dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: 

 
Termín: 13.12.23                

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
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Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Kontrola plnenia uznesení  
 
Bc. Ján Galarovič 
Prečítal kontrolu plnenia uznesení. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-2 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný: 

 
Termín: 13.12.23                                                    

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Podnety občanov  
 
PaedDr. Jozef Fecko 
Vraciame sa k nešťastnej zimnej údržbe, minule si  rozprával, pán primátor,  že nie sú ľudia, 
nestihne sa všetko. Koľko ľudí robia tú zimnú údržbu ciest, som atakovaný zo strany občanov, že 
aj za tebou boli a volali ti ľudia z rôznych ulíc. 
MVDr. Michal Kapusta 
K zimnej údržbe  mi nevolal nikto. Oslovil ma len jeden  z Hviezdoslavovej ulice  či nevieme 
povyvážať sneh z ulíc, povedal som mu, že neviem ako to stihneme. To je jeden človek, ktorý 
mňa oslovil s možnosťou vyvážania snehu. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Tie isté otázky som dostal aj ja ohľadom vyvážania snehu. Keď tí chlapi nestačia,  koľko je 
skutočne ľudí, ktorí robia na zimnej údržbe, odpratávajú chodníky atď.? Povedal  som občanom, 
ktorí ma oslovili, že na najbližšom zasadnutí  MZ sa opýtam primátora na tieto veci. Je jasné, že 
všetky ulice sa naraz nedajú odpratať. Koľko je stálych zamestnancov  a koľko cez projekty atď. 
čo sa podieľajú na zimnej  údržbe chodníkov a ciest? 
MVDr. Michal Kapusta 
Tohto roku som vám dával na vedomie organizačnú štruktúru mesta.  Ľudia, ktorí majú stroje 
v rukách – autá, traktor s pluhom zadným + predným, piaggio a metla, je to  5 chlapov, sú tak 
nastavení, že sa im platí mimo pracovnú dobu, to isté je aj kosenie aj odhŕňanie  snehu. Išli v noci 
a na 3x otáčali mesto. Chodím dosť po Slovensku a sú mestá, kde sa nedá ani prejsť. Ti piati 
chlapi robia aj zvoz zeleného odpadu pondelok, utorok s manom, zároveň riešia zberný dvor aj 
ČOV. V pondelok volali občania, prečo  nie je zvoz hnedých koniev, v nádobe  je 5l odpadu, 
nádoba má 100 l, je to zamrznuté,  nejde to ani vysypať. Je potrebné si povedať či je skôr 
potrebné robiť zvoz zeleného odpadu alebo odhŕňať sneh. Ak nie je plná hnedá nádoba a mrzne 
či je potrebné zvážať hnedé konvy?  Dokopy je 80 ľudí na úrade ,ktorí dostávajú výplatu, je to aj 
s materskými školami, Stálych zamestnancov je 30, projektových a na chránených dielňach 12 
a cez Implementačnú agentúru 6. Na techniku sú  piati. Aktivační pracovníci -  som rád, že prídu 
do práce, môžeš plánovať čo chceš keď neprídu ráno do práce a keď nastúpia a zadáš im robotu 
tak za hodinu ich už niet. S takými ľuďmi sa robiť nedá. Môže byť niekto nahnevaný ale robíme čo 
vieme a z tohto miesta chcem poďakovať kolegom, že to tak zvládajú. Bol  som v Levoči, Banskej 
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Štiavnici, v Bratislave a som nevedel s autom  vyjsť. Ak budeme vyvážať sneh,  tak nemôžeme 
robiť iné veci. Na zbernom dvore  musíme mať ľudí v stredu,  piatok, sobota a tiež na ČOV.  Man 
chodí do Spišskej Novej Vsi vyvážať odpad,  do konca roka musí vyviezť 30 t aby sme splnili 
ukazovatele. Na auto vojdu 3 tony. Keď niekto povie, na aktivačných, že máme ľudí, tak to sú 
nepoužiteľní ľudia. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Potom zlyháva riadenie alebo disciplína. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pán Zelený aj s pani Vlkolinskou ráno rozdajú  úlohy, príde ich o hodinu skontrolovať a oni tam nie 
sú. Aktivační to je veľký problém. Sú dobrí ale sú aj špekulanti. Môžeme ich vyhodiť z dohody, ale 
nedostanú príspevok na bývanie a nezaplatia  nájomné za mestský byt. Ľudia, za tými si stojím 
urobili všetko čo mohli. Ja nemôžem vziať do roboty viac ľudí, nie je na to rozpočet. Beriem čo 
rozprávaš,  ale nemôžem viac ľudí zamestnať. 
Mgr. Milan Blahovský 
Myslím si, že o zimnej údržbe bolo dosť povedané,  že prečo nie je sneh odprataný, odpoveď je 
málo ľudí, všetko je o ľuďoch aj o tých čo sa neustále sťažujú, tu nemajú konár vyhodený atď. 
Pamätám aj iné zimy, kedy  bolo viac snehu, ľudia si kedysi vedeli aj pomôcť, aj upratať 
a nechodili  sa len na úrad sťažovať. Vieme ako stojí rozpočet mesta.  Je to o ľuďoch, to trocha 
snehu čo teraz napadlo  ešte nespôsobilo kalamitu, žeby domy zasypávalo alebo nevedeli ľudia 
z dvorov vyjsť.  
MVDr. Michal Kapusta 
Si treba prejsť mesto a pozrite si kde sú chodníky pozametané a kde nie sú.  V sobotu som sám 
vyvážal sneh z mestských pozemkov pred naším domom a stretol som p. Jurkovského, vyviezol  
6 áut z križovatky na Hviezdoslavovej ulici.  Nie každý si svoj chodník odmetá. V  pondelok som 
bol v Banskej Štiavnici,  vchádzal som do mesta, 3 ženy vo veku cca 40 rokov pred svojim 
penziónom na verejnom priestranstve opravovali mačacie hlavy  lebo boli povypadávané, toto je 
o ľuďoch, ak všetko budeme čakať za samosprávou , že všetko urobíme, tak to  nestihneme 
neurobiť.  Keď mám na každého aktivačného dať jedného kontrolóra tak je to na figu, a keď ich 
vyhodíme nezaplatia nám za nájomné za byty. V minulosti ľudia chodili za nami, aby sme opravili 
chodníky, že sa zle odhŕňa sneh, keď sú rozbité. Chodníky sme opravili, no ľudia prestali 
odpratávať sneh spred  svojich domov, veľmi skoro zabudli na sľuby čo nám hovorili. Ľudia sú 
pohodlní a nevedia pochopiť a vžiť sa do situácie tých, ktorí v noci pracujú  a ešte dostanú 
vynadané, že pri odhŕňaní snehu z ciest  zasypú s pluhom vchod ku bránke do domu alebo do 
garáže. A tí istí ľudia sa majú  hneď ráno postaviť a vyvážať zelený odpad alebo konáre, niekedy 
si myslím, že nám chýba vzájomné pochopenie a tolerancia. 
Ing. Ján Lisoň 
V tomto období sa diskutuje v médiách o Košiciach a ich finančnej situácii,  mesto Košice upravilo 
zimnú údržbu vo vzťahu k dodávateľovi okrem iného tak, že kde sú kopcovité  časti bude sa robiť 
údržba ak nasneží minimálne  9 cm. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Ak je zľadovatená cesta a nie je posypaná, aby sme predišli rôznym konfliktom a nepríjemným 
situáciám. 
MVDr. Michal Kapusta 
Za dva týždne sme minuli všetok  posypový materiál čo sme minulý rok  minuli za celú zimu. 
Ideme kupovať nový. Čo nám chýba je sypač na chodníky, chýba nám technika. Toto  by nám 
bolo treba ešte a vyriešili by sme chodníky,  ak tam nestoja autá atď. veľa ľudí popadalo aj ja, na 
kostolnom dvore, bol posypaný a aj tak som spadol. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-3 
MZ berie na vedomie podnety občanov. 
Zodpovedný: 

 
Termín: 13.12.23                                                    

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
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Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
Návrh VZN č. 2/2023, ktorým sa vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5 záväznej časti 
Územného plánu mesta Spišské Podhradie 

 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť VZN, ktorým sa 
vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5 záväznej časti Územného plánu mesta Spišské Podhradie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Prečítal návrh na uznesenie 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-4 
Mestské zastupiteľstvo podľa§ 11 ods. 4 písm. c) a g) zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov a podľa § 26 a § 27 zákona č. 50/1976 Zb o územnom 
plánovaní a stavebnom poriadku, v znení neskorších predpisov (ďalej stavebný zákon) 

a) berie na vedomie 
1. Správu o prerokovaní a výsledky z prerokovania návrhu Zmien a doplnkov č. 5 

Územného plánu mesta Spišské Podhradie. 
2. Výsledok preskúmania, podľa § 25 stavebného zákona, návrhu Zmien a doplnkov č. 5 

Územného plánu mesta Spišské Podhradie Okresným úradom Prešov, odborom 
výstavby a bytovej politiky, vyjadrenom v stanovisku č. OVBP1/2023/062687/0175167 
zo dňa 28.11.2023. 

b) súhlasí 
s vyhodnotením pripomienok z verejného prerokovania návrhu Zmien a doplnkov č. 5 
Územného plánu mesta Spišské Podhradie 

c) schvaľuje 
1. Zmeny a doplnky č. 5 Územného plánu mesta Spišské Podhradie. 
2. Všeobecné záväzné nariadenie mesta Spišské Podhradie č. 2/2023, ktorým sa 

vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5 záväznej časti Územného plánu mesta Spišské 
Podhradie. 

Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 8 
Ing. Branislav Stolárik a Bc. Alžbeta Stoláriková, Palešovo nám. 43, Spišské 
Podhradie – žiadosť o zmenu územného plánu 

 

 
Peter Hanigovský 
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Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť zaradenie 
žiadosti Ing. Branislava Stolárika o zmenu územného plánu na parcelách C-KN 1642, 1643, 1644 
a 1645 v k.ú. Spišské Podhradie do zásobníka č. 6 Zmeny a doplnky Územného plánu mesta 
Spišské Podhradie. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-5 
MZ schvaľuje zaradenie žiadosti  Branislava Stolárika, Palešovo nám. 43, Spišské Podhradie 
o zmenu územného plánu  na parcele C-KN 1642, C-KN 1643, C-KN 1644, C-KN 1645,  Spišské 
Podhradie z plochy rodinného domu  na plochu polyfunkčného bývania RD/ BD s potrebnou 
technickou infraštruktúrou / parkovisko, prístupová komunikácia a pod./    do zásobníka pre 
Zmeny a doplnky č.6 ÚP mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 9 
Návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ zmeniť v návrhu VZN č. 3/2023 v Článku 5, Materské školy v bode 
3. príspevok z 20,-€ na 32,- € z dôvodu nepokrytých vysokých výdavkov na prevádzku MŠ Májová 
54 v Spišskom Podhradí.  
Finančná komisia navrhuje MZ v texte návrhu VZN č. 3/2023 v Článku 6. Základná umelecká 
škola, v bode 1., písm. b) vynechať 3 krát uvedené slovo plnoletý. 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky mesačného 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie, po zapracovaní návrhov  finančnej 
komisie na zmenu textu VZN. 
Mgr. Jozef Bača 
Návrhom VZN sme sa zaoberali na zasadnutí školskej komisie,  mali sme menšie zmeny oproti 
finančnej  komisii, ale  stotožňujeme sa s návrhom  finančnej komisie. 
Bc. Ján Galarovič 
32,- € za príspevok v MŠ je vysoký nárast oproti terajšiemu stavu čo je 12,-€,  za mňa je tento 
nárast o 150% vysoký. Dávam návrh  na doplnenie, článok  10 – Úhrada príspevkov,  za bodom 1 
doplniť bod 2 v znení „Školy  a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské 
Podhradie umožňujú aj bezhotovostnú úhradu príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 
uvedených v článku 5,6,7 a 8“. 
MVDr. Michal Kapusta 
Tie textové úpravy z finančnej komisie, s tými sme stotožnení, bezhotovostná platba s tým sme 
tiež stotožnení. Z 12,- €  na 32,- € je vec, o ktorej treba rozprávať,  ani na finančnej komisii nebolo 
hlasovanie jednoliate. Dnes som sa stretol so zástupcom primátora  mesta Levoča.  Levoča  mala   
poplatok 30,- € pre deti nad 3 roky a   60,- € pre deti do 3 rokov. Hovorili sme o tom aj na 
zasadnutí finančnej komisie.  Veľmi som rozmýšľal nad návrhom 20,- € pre deti nad 3 roky a 40,- 
€ pre deti do 3 rokov. No Levoča má  jasle, my nie. Obvolal som si pár poslancov, ako to vidia, ja 
navrhujem 24,- €, je to nárast o 100%.  Urobili sme si analýzu ohľadom materskej školy a nemôže 



9 
 

škôlka za to, ani pani riaditeľka, ani učiteľky, že vychádza budúci rok mínus 80 tis. €. Tým, že sme 
rekonštruovali dom na Starom  jarku, sú tam dve triedy, kde je 13 detí a 14 detí,  máme navýšený 
počet detí a sú tam dve učiteľky. Zrekonštruovali sme budovu, vtedy sme vyriešili problém čo 
s budovou, ktorú mali kúpiť neprispôsobiví občania a zriadili sme tam škôlku, to je super,  ale 
teraz nás to dobehlo. Ak budeme úspešní v materskej škole  na Sv. Martin,  tak si tým pomôžeme 
a monitorovacie obdobie pre projekt materskej školy po rekonštrukcii na Starom jarku 46 ide do 
piateho roku, čo je  na budúci rok. Tým  môžeme dať budove na Starom jarku 46 kde sú teraz dve 
triedy iný význam, môže tam byť možno aj elokované pracovisko ZUŠ. Návrh z finančnej komisie  
je 32,- €. Bol som na zasadnutí a môj návrh pôjde ako druhý. Aby sa nestalo to, že neschválime 
VZN pre školy. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-6 
MZ schvaľuje: 

- v texte návrhu VZN č. 3/2023 v Článku 6. Základná umelecká škola, v bode 1., písm. b) 
vynechať 3 krát uvedené slovo plnoletý, 

- v texte návrhu VZN č. 3/2023 v Článku  10 – Úhrada príspevkov,  za bodom 1 doplniť bod 
2 v znení – školy a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské 
Podhradie umožňujú aj bezhotovostnú úhradu príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 
uvedených v článku 5,6,7 a 8 

Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
  
Peter Hanigovský 
Suma 12,- €  bola hlboko poddimenzovaná. Snažili sme sa nejak vykryť financie, tých 7 000,- €, 
ktoré sa získajú zvýšením poplatku  nie je veľa. Vykrývame stratu materskej školy  z rozpočtu 
mesta, ale aj tam je diera. Keď štát neurobí niečo s dofinancovaním, tak tu budeme od januára  
riadne škrtať. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Čo sú viacpočetné rodiny, kde je viac detí, či by aspoň na druhé a tretie dieťa nemohli platiť 
menej, dalo by sa im aj tak pomôcť? 
Ing. Matúš Kacvinský 
V zákone je napísané, že musí byť jednotná cena, to sa nedá. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B- 
MZ schvaľuje  v návrhu VZN č. 3/2023 v Článku 5, Materské školy v bode 3. príspevok z 20,-€ na 
32,- € z dôvodu nepokrytých vysokých výdavkov na prevádzku MŠ Májová 54 v Spišskom 
Podhradí.  
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová - 
Jozef Komara - Jozef Jenča - 
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská - Bc. Ján Galarovič - 
Vladimír Tomko - Mgr. Jozef Bača + 



10 
 

Mgr. Milan Blahovský -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh na uznesenie nebol schválený 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-7 
MZ schvaľuje  v návrhu VZN č. 3/2023 v Článku 5, Materské školy v bode 3. príspevok z 20,-€ na 
24,- € z dôvodu nepokrytých vysokých výdavkov na prevádzku MŠ Májová 54 v Spišskom 
Podhradí.  
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača - 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
VZN č. 3/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 3/2023 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské 
Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 10 
Návrh VZN č. 4/2023 o podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľností 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ zmeniť v návrhu VZN č. 4/2023 v článku 5, § 7, 3,- € na 4,- € 
z dôvodu rastu poštových poplatkov.  
Finančná komisia  navrhuje MZ schváliť návrh  VZN č. 4/2023 o podmienkach určovania 
a vyberania dane z nehnuteľností, po zapracovaní návrhu finančnej komisie na zmenu textu VZN. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-8 
MZ schvaľuje zmenu v návrhu VZN č. 4/2023 v článku 5, § 7, 3,- € na 4,- € z dôvodu rastu 
poštových poplatkov. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
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PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
VZN č. 4/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 4/2023 o podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľností mesta 
Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
Návrh VZN č. 5/2023 o miestnych daniach  mesta Spišské Podhradie  
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje schváliť VZN č. 5 tak ako bolo zverejnené. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Dostal som rôzne otázky, v mene všetkých dôchodcov, starých a chorých  ľudí sa pýtam bolo by 
možné a ideálnejšie aby sa šetrilo na úspore v  budovách, taktiež na výdavkoch a mzdách,  aby 
sa mesto podieľalo na percentuálnom znížení nákladov pri  vyberaní daní pre obyvateľov. 
V určitých mestách presne stanovili, toľko sme ušetrili na energiách, toľko na mzdách a preto 
môžeme znížiť dane zo 70 na 50% atď. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dane v meste sme dvíhali naposledy v roku 2018 o 30%. 
Ing. Viera Mikolajová  
Predtým 10 rokov nič. 
MVDr. Michal Kapusta 
Zateplili sme mestské budovy, robili sme čo sme mohli, na energiách sme ušetrili, ale v peniazoch 
sme neušetrili lebo cena plynu z 20 centov za 1m3 ide na budúci rok na 60 centov. Nano Nagle 
sme riešili minulý rok, museli sme doplatiť 5 000,- € aby tam mohli dôchodcovia fungovať. 
Elektrina zo 40,- € na160,- € za 1 kWh. ČOV  sme chceli zdvihnúť z 1,2  € na 1,78 €, ale štát nám 
to nedovolil. Dovolil nám len zdvihnúť o 10 centov na  1,3 €. Ale  energie z 25 000,- € na x 4 viac, 
to je  90 tis. €.  ČOV, možno niekto povie dobre poďme do PVPS. Zrážkovú dažďovú vodu zo 
strechy  do ČOV neplatí nikto. Keby sme napočítali strechy a spevnené plochy čo sú odvodnené 
na ČOV, tak  by sme  platili 70 – 80,- € ročne na osobu.  Aby bolo jasné. Platy – ľudia na úrade 
majú veľmi nízke mzdy, v porovnaní so školákmi majú určite nižšie platy ako školáci. Pred 3 rokmi 
sa robila reorganizácia, minimálna  mzda boa pred 3 rokmi 550,- €. Tí  chlapi čo sme teraz o nich 
rozprávali majú v hrubom cca 770,- €.  Od budúceho  roka je minimálna  mzda 750,- €. 30,- € je  
rozdiel v príjme   medzi človekom čo príde z úradu práce a stálym zamestnancom. Minimálne 
40% ľudí má takýto plat na úrade a teraz mi povedzte, kde mám ešte stiahnuť? Pred minulým MZ 
si sa pýtal kedy budeme kresliť chodníky na Trhovisku.  Keď navýšime peniaze o 100 tis. € 
v meste, tak vieme urobiť projekty za 2 mil. eur pri 100% účasti štátu.  Keď máme ísť do projektov 
musíme mať hotovosť na projektové dokumentácie. Projektová dokumentácia na ZŠ Palešovo 
nám. 9 stála  40 tis. €, projektová dokumentácia  na ZŠ Školská 3 stála 36  tis. €, príprava 
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projektu 5 000,- €,  nová MŠ v lokalite Sv. Martin, projektová dokumentácia  zdarma, spoluúčasť 
0- €, toto je odpoveď. Keď máme ísť ďalej a máme ustáť veci a mať služby na udržanie úrovne, 
tak musíme ísť touto cestou. Štát nám  nedovolil dvihnúť stočné a odpady držíme cenu 36,50 € už 
hlboko nie sme najdrahší v regióne. Mesto Stará Ľubovňa  každý rok zdvihne cenu za odpad  
o 10%. Nedá sa dane dvíhať, tak ako smetie, po percentách, zákon to nedovoľuje. Otázka je – 
kedy sme dvíhali dane? Od roku 2008 dane neboli zdvihnuté a v roku 2018 o 30%. Keby sa 
dvíhali dane každý rok od roku 2008 po rok 2024 o 10%, tak by to bolo teraz vyššie o 160%. My 
sme dvihli dane len v roku 2018 o 30% a teraz dvíhame o 80% a to je spolu 110%. Výsledok, ak 
by sme dvíhali každý rok o 10%, tak by sme teraz boli drahší ešte viac o 50% v absolútnych 
číslach. 
Ing. Viera Mikolajová 
Ako príklad uvediem rodinný dom veľkosti ako sú  na Trhovisku, v roku 2023 zaplatili 29,- €, 
budúci rok to bude cca plus 23,- €.  
MVDr. Michal Kapusta 
To sa bavíme o peniazoch na rok. Niekto si prenajme garáž za 100 eur mesačne. V absolútnych 
číslach to nie sú vysoké čísla a toto je odpoveď. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Porovnám s Levočou, mala 35,- € a teraz dali na 40,- € poplatok za smetie.  Oni sú okresné 
mesto, 1x týždenne vyvážajú, my 2x mesačne. 
MVDr. Michal Kapusta 
Zelený odpad nepočítaš? My sme v meste 3 dni v týždni so zberom odpadu. Pondelok, utorok, 
niekedy aj v stredu  zelený odpad a v piatok všetky hniezda vyvážajú. Komunál 1x za 2 týždne, 
zberný dvor  2x do týždňa kontajner vyvezený do Spišskej Novej Vsi alebo do Hincoviec, 400 ton 
odpadu ročne cez konvy a 300 ton odpadu cez zberný dvor. Uskladnenie komunálneho odpadu 
na skládke v Spišskej Novej Vsi stojí 120,- €/1 tona, stavebný odpad 85,- €/1 tona, zelený odpad 
– 170 ton vozíme do Spišskej Novej Vsi, za tonu platíme 29,- €. Za rok zvezieme 540 ton 
zeleného odpadu. Zberný dvor nám robí dlh na komunálnom odpade cca 35 000,- € ročne. 
Navýšenie daní nepôjde na odmeny pre zamestnancov, v živote nemali 13 ani 14 plat a bol by 
som rád, keby ho mali. Ty si mal v práci 13 a 14 plat?  
PaedDr. Jozef Fecko 
To bolo zo zákona. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ak niekto povie, že v meste majú ľudia vysoké platy, som rád, že robia. 
Ing. Matúš Kacvinský 
MZ sa na nariadeniach  uznáša a nie schvaľuje. 
Ing. Ján Lisoň 
Základný poplatok za odvoz a uloženie odpadu je stanovený na rok 2023,  bez zmeny prechádza 
aj do roku 2024, nie je stanovený tak aby kryl výdavky, ktoré bude mesto v roku 2024 platiť. 
Odvoz a uloženie odpadu nás bude stáť viac ako vyberieme. 
Peter Hanigovský 
Vždy som sa bránil aby sme zaťažovali občanov zvyšovaním, čo sa dá ale keď nás v tomto roku 
nechali vojsť do blata,  zobrali nám 500 mil. z príjmov, toho roku ešte mestá dostanú 60 mil. ale 
zvyšok už mestá nedostanú. Nebol som nadšený zo zvyšovania, ale keď sa chceme niekam 
pohnúť, musíme sa rozhýbať, keď sa nezmení financovanie zo štátu, potom aj ja budem za 
šetrenie vo výdajových častiach. Budem hlasovať za všetky VZN. Určite nám prejdú do nového 
roka neuhradené faktúry. 
 
VZN č. 5/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 5/2023 o miestnych daniach mesta  Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                      
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
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PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 12 
Návrh VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady mesta Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ text návrhu VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady upraviť: 

a) zmeniť v § 4, bod 3: 0,02 € na 0,05 € 
b) zmeniť v § 4, bod 4: 0,077 € na 0,10 € 
c) doplniť text v § 6, bod: pri odovzdaní objemného a drobného stavebného odpadu na 

zbernom dvore, v hotovosti do pokladne správcu poplatku na zbernom dvore 
Doteraz nebol odpad dovezený na zberný dvor spoplatnený. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-9 
MZ schvaľuje upraviť  text návrhu VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady takto:  

a) zmeniť v § 4, bod 3: 0,02 € na 0,05 € 
b) zmeniť v § 4, bod 4: 0,077 € na 0,10 € 
c) doplniť text v § 6, bod: pri odovzdaní objemného a drobného stavebného odpadu na 

zbernom dvore, v hotovosti do pokladne správcu poplatku na zbernom dvore 
 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                       
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
VZN č. 6/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  mesta  
Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                         
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 13 
Návrh VZN č. 7/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2022 o nakladaní 
s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi mesta Spišské 
Podhradie 

 

 
PaedDr. Jozef Fecko 
Na minulom rokovaní MZ  si povedal, pán primátor,  že mesto vypovedalo zmluvu Envipaku  a 
teraz máme zmluvu s nimi za tých istých podmienok? 
MVDr. Michal Kapusta 
Zmluva bude  s inými podmienkami. 
Mgr. Denisa Kynčáková 
Zmluva nám ešte nebola zaslaná.   
MVDr. Michal Kapusta 
Dôvodom  vypovedania zmluvy s Envipakom boli, že iné spoločnosti dávali lepšie podmienky 
samosprávam. Rokovali sme s Brantnerom, že separovaný zber si budeme robiť sami cez 
Ekover, lebo Brantenr si nechával 70%. Envipak po mesiaci vypovedal zmluvu so všetkými 
a nanovo dal nové podmienky. Nebol som na valnom zhromaždení, kde Ekover prijal, že ideme 
naspäť do Envipaku a podpíše sa zmluva. Na zvoze sa nič nezmení, robil aj bude to robiť Ekover, 
len Brantner si už nenechá 70% za triedenie. Zmluva ešte neprišla. Len viem, že Ekover rokoval 
o podmienkach s Envipakom. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Vy ste súhlasili s tým, ale nevieme aké podmienky? 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja som nebol na valnom zhromaždení, teraz v tejto chvíli neviem. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Aký je náš vzťah s Hincomom? 
MVDr. Michal Kapusta 
My sme v Ekoveri a ten je v Hincome a to je súkromná spoločnosť spolu so samosprávami. Firma 
Hincom  postavila  linky na mechanickú úpravu komunálneho odpadu,  všetko by bolo ok keby sa 
zákony v republike nezmenili tak rýchlo ako sa zmenili. Ešte rok potrebujeme prežiť aby sme boli 
výhodnejší oproti ostatným samosprávam. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Mesto tam má akcie? 
MVDr. Michal Kapusta 
V Ekoveri máme. Pre nás čo sme spoločníci je výhodnejšia cena ako pre tých, ktorí idú z vonku. 
Hľadáme riešenia cez Ministerstvo životného prostredia.  
 
VZN č. 7/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 7/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2022 o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi mesta  Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 14 
Návrh VZN č. 8/2023 o poplatkoch za emisie z malého zdroja znečisťovania  
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ovzdušia  mesta Spišské Podhradie 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje MZ  schváliť znenie VZN  ako bolo navrhnuté. 
Mgr. Denisa Kynčáková 
Niekedy sa platil poplatok čo závisel od druhu a množstva spáleného, v tomto zákone sú uvedené 
presne zariadenia, ktoré podliehajú tomuto poplatku, môže sa vyberať keď je nad 100 eur. 
 
VZN č. 8/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 8/2023 o poplatkoch za emisie z malého zdroja znečisťovania ovzdušia 
mesta  Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 15 
Výška nájomného a poplatkov do interných a externých priestorov vo vlastníctve 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia pre školstvo a šport pripravila návrh pre MZ, v ktorom navrhovala platby za užívanie 
interných a externých priestorov. Na zasadnutí finančnej komisie  6.12. sme prerokovali tento 
návrh uznesenia, po diskusii s riaditeľmi  škôl a školských zariadení  sme si vyjasnili niektoré veci 
a navrhujeme MZ ako platiť nájomné za to, že záujemcovia majú záujem o telocvične, o ihriská 
vonkajšie aj o učebne alebo priestory v MsKS. Z predchádzajúceho uznesenia MZ sú vyhodené 
zľavy, dohodli sme sa na tom. 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť výšku nájomného na základe nájomnej zmluvy, pre 
prenájom interných a externých priestorov príspevkovej a rozpočtových organizácií mesta takto: 

1. Nájomné za prenájom priestorov je nájomca povinný uhradiť vopred. 
2. Za prenájom interných priestorov príspevkovej a rozpočtových organizácií mesta vo výške 

minimálne 0,05 €/1 m2/1 hod. prenajatej plochy priestoru. 
3. Za jednorazový prenájom futbalového mini ihriska v areáli Školská 3 (20x40m) vo výške 

minimálne 20,- €/1 hod. Pri dlhodobom prenájme ihriska nad 15 hodín, nájomné vo výške 
minimálne 10,- €/1 hod. 

4. Pri vzájomných prenájmoch interných priestorov medzi príspevkovou a rozpočtovými 
organizáciami mesta sa z výšky nájomného podľa bodu 2. môže uplatniť zľava do výšky 
100%. 

5. Výsledná výška nájomného sa zaokrúhli nahor, na celých 10 eurocentov. 
Ing. Ján Lisoň 
Na zasadaní finančnej komisie sme hovorili aj o poplatku do posilňovne na Štúrovej ulici, ale do 
návrhu uznesenia  sme to  zabudli vložiť. Prikladám to k návrhu finančnej komisie:  3,- €  na jeden 
vstup. 
Treba uviesť do uznesenia - s platnosťou od 01.01.2024. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Keď zvýšime vstup do posilňovne na Štúrovej 1 na 3,- €,  tak v súkromnej posilňovni v kine je na 
kartu 5,- €, a je to na inej úrovni, aby sa to neminulo účinku aby tí mladí neodišli. 
Bc. Ján Galarovič 
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Som stotožnený s návrhom pána Fecka, navrhujem,  aby to zostalo na 2,- € ako doteraz. 3,- € 
nám nezvýšia príjem, bude to kontraproduktívne. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-E-1 
MZ ruší uznesenie č. MZ-02-22-B-7 zo 17.02.2022. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-10 
MZ schvaľuje  výšku nájomného na základe nájomnej zmluvy, pre prenájom interných 
a externých priestorov príspevkovej a rozpočtových organizácií mesta s účinnosťou od 
01.01.2024  takto: 

1. Nájomné za prenájom priestorov je nájomca povinný uhradiť vopred. 
2. Za prenájom interných priestorov príspevkovej a rozpočtových organizácií mesta vo výške 

minimálne 0,05 €/1 m2/1 hod. prenajatej plochy priestoru. 
3. Za jednorazový prenájom futbalového mini ihriska v areáli Školská 3 (20x40m) vo výške 

minimálne 20,- €/1 hod. Pri dlhodobom prenájme ihriska nad 15 hodín, nájomné vo výške 
minimálne 10,- €/1 hod. 

4. Pri vzájomných prenájmoch interných priestorov medzi príspevkovou a rozpočtovými 
organizáciami mesta sa z výšky nájomného podľa bodu 2. môže uplatniť zľava do výšky 
100%. 

5. Výsledná výška nájomného sa zaokrúhli nahor, na celých 10 eurocentov 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme tu dva návrhy na výšku jednorazového vstupu do posilňovne na Štúrovej ulici č. 1. Ing 
Lisoň navrhuje  3,- €/1 vstup a PaedDr. Jozef Fecko navrhuje 2,- €/1 vstup. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B- 
MZ schvaľuje výšku jednorazového vstupu do posilňovne na Štúrovej ulici č. 1 s účinnosťou od 
01.01.2024  takto: 

- 3,- €/1 vstup 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová - 
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Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská - Bc. Ján Galarovič - 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh na uznesenie nebol schválený 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-11 
MZ schvaľuje výšku jednorazového vstupu do posilňovne na Štúrovej ulici č. 1 s účinnosťou od 
01.01.2024  takto: 2,- €/1 vstup 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča 0 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača - 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 16 
Základná organizácia Jednoty dôchodcov na Slovensku Spišské Podhradie, 
Galova 69, Spišské Podhradie – Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta 
Spišské Podhradie v roku 2024 

 

 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje MZ  schváliť poskytnutie dotácie na rok 2024 pre Jednotu dôchodcov 
na Slovensku Spišské Podhradie, Galova 69, Spišské Podhradie vo výške 2 000,- €. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-12 
MZ schvaľuje poskytnutie dotácie pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov na Slovensku 
Spišské Podhradie, Galova 69, Spišské Podhradie na rok 2024 vo výške  2 000,- € na základe 
predloženej žiadosti o  poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie a podľa VZN č. 
1/2018. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 17 
Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie – Žiadosť 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu emsta Spišské Podhradie v roku 2024 
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Jozef Komara 
Poskytnutá dotácia roky dozadu napríklad s porovnaním v roku 2022 bola  60 tis.  € a v roku 20 
23 – 50 tis. €, z toho sme zaplatili kilometrovné 4 300,- €. Chcem porovnať položky kalorické 
a cestovné  hráči – pri týchto číslach to vychádza  143,- € na jedného hráča. Nebudem sa 
porovnávať s inými mestami, uvedomujem si, že sme dosiahli určitú métu, nepýtali sme 
nadnesené peniaze, čiastka nebola nejak navýšená, náš rozpočet sa pohybuje okolo 80 tis. Hráči 
dostávajú kalorické okolo 200,- €.  Ďalších  16 tis. € musíme zohnať k rozpočtu od sponzorov. Pri 
dohodách a odvodoch je čiastka 13 500,- €,  riešime to formou dobrovoľníckych prác, keby sme to 
mali všetko uhrádzať, čiastka by bola okolo 20 tis. Poplatky SFZ  sú 11 – 12 tis. €, teraz stúpli. 
Športové potreby sú okolo 100,- €  na jedného hráča. Režijné náklady sme dali prečo lebo 
kosačka je 11 ročná, už ťahá z posledného, kosí 2x do týždňa. Kosačka má záber 10 000 m2.  
Štartovné je okolo 1 000,- €,  nájomné za halu  v zimných  mesiacoch je 1 300,- €.  Chcem sa 
veľmi pekne poďakovať za ústretovosť, je to jediný šport v Spišskom  Podhradí, je to práca za 25 
rokov, vytvorili sme MŠK  aj za pomoci sponzorov v predošlých rokoch aj teraz, dávame tam 
peniaze z vlastných rozpočtov. Sme na 13. mieste, je tam 15 účastníkov. Myslím si, že sme 
každému boli rovnocenným partnerom. Máme 90 mládežníkov, sú rozdelení medzi 6 trénerov. 
Určite hovorím, že tí tréneri robia za 150,- € mesačne, tréner A Tomáš Komara  má 300,- €. 
V tejto súťaži tréneri pod 750,- € mesačne  nejdú. My sme v tých skromných podmienkach robili 
dobrú reklamu mestu, bude to veľmi ťažké naštartovať v týchto číslach, ktoré prednesie finančná 
komisia.  Toho roku sa zakúpili lavičky, stáli  1 000,- €. Osadili sme ich,  ďakujem p. Jenčovi za 
dopravu, doslova zadarmo. 1,5 človeka sa staráme o areál. Ak tam ja nebudem bude sa musieť 
o to niekto starať lebo to spustne, ak to máme dávať stále dole a dole, tak to neveľmi pôjde 
a obávam sa toho, že to bude mať takú zrážajúci tendenciu. V tejto sume ako je navrhnutá to 
nezvládneme. Máme aj druhú žiadosť na  10 000,- €  za tento rok. Nie sú vyplatení šoféri – 
1 400,- €  v čistom, žiadali sme 10 000, zohnali sme nejakých 18 000,- € toho roku  cez 
sponzorov. Nech si tu nikto nemyslí, že sa tu niekto na futbale obohacuje, dostanete 60 ale 
ďalších 20 musíte zohnať. V Spišských  Vlachoch na mládežnícke družstvá dostali 40 tis. €.  
Plátame to ako sa dá, ešte raz sa chcem všetkým poďakovať. Keď som sa v nejakých číslach 
zmýlil, prepáčte, nedá sa v takom napätí robiť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Bleskozvody? 
Jozef Komara 
Bleskozvody idú do mestského majetku. 
MVDr. Michal Kapusta 
V auguste sa vypočítalo čo treba dať do investícií  mšk – sedačky, bleskozvody, revízie, platíme 
energie na štadióne. Treba to rozviesť, že koľko sa zainvestovalo v roku. Mládežnícke družstvá sú 
financované cez CVČ  a ŠKID? 
Jozef Komara 
Aj cez CVČ, časť 90 – 100 eur na mesiac na jedného trénera. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nejaké aktivity sú  aj v materskej škole, čo podpisujem zmluvy. 
Jozef Komara 
To je niečo iné. 
Mgr. Erika Vlkolinská 
Dajme spolu gól, to je cez Slovenský futbalový zväz.  
MVDr. Michal Kapusta 
Tam sú zainteresovaní tréneri mládežníkov. Financovanie futbalu v Spišskom  Podhradí je 
z viacerých zložiek. Keď niekto povie, že dotácia na MŠK  – 45 tis.€ je na „A“ mužstvo? 
Jozef Komara 
Dá sa to tak povedať. 
MVDr. Michal Kapusta 
Čiže 45 tis.€ nás stojí A mužstvo,  možno, že do futbalu v globále v meste dávame nejakých 90 
tis. €.  
Jozef Komara 
Myslím, že je to 85 tis. €. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Robila sa projektová dokumentácia  na rekonštrukciu elektriny  budovy štadióna. Neviem koľko to 
bude stáť.  Nevieme koľko budeme musieť zainvestovať do infraštruktúry na štadióne. 
Jozef Komara 
Pán Hudač povedal,  že veľká investícia bude stáť  cca 10 000,- €,  v tom bol  zainteresovaný aj 
p. Trošan, niečo viem zohnať aj sponzorsky, myslím, že by to stálo viac, nešiel by som do takej 
veľkej investície. 
MVDr. Michal Kapusta 
Elektrikára zoženieme, ale na konci dňa nám treba urobiť revíziu, my sa z toho musíme vymotať. 
Jozef Komara 
Vilo Trošan  by to bol urobil ale šiel na operáciu. Vilo je späť, rozprával som s ním, urobil by to, 
možno by to stálo 1 000 – 1 500 eur ale na záver musí byť revízna správa.  
Mgr. Milan Blahovský 
Bola tu nejaká žiadosť prečítaná a riešime tu už elektriku, mimo žiadosti, neviem či to s tým súvisí. 
V Podhradí  sa  tlieska  málo, sú akcie kedy sa zatlieska  deťom, učiteľom, na nejakých 
podujatiach ale tlieska sa aj na štadióne. Na sociálnych sieťach sú reakcie aj mimo 
Podhradčanov, sa divia ako tak môže existovať futbal na takej úrovni, že hrajú s inými mestami, 
ktoré majú iné financovanie. My sa možno aj pochválime, že máme takých dobrých hráčov. Teším 
sa z toho výsledku a som za to aby sme podporili to čo funguje, to čo škrípe treba porozmýšľať. 
Treba hľadať zdroje či z rozpočtu mesta alebo z iných zdrojov, možno zriadiť transparentný účet. 
Možno treba uvažovať aj o navýšení vstupného. Hľadať zdroje aj takouto cestou, hľadajme všetci 
poslanci, možno je to osobné, možno je mu to nepríjemné, že jeho syn trénuje atď. treba sa 
odosobniť. Netreba to brať, že je to súkromný podnik, ďakujem im za to, že reprezentujú mesto. 
Učiteľom sme ďakovali pri správach, aj im treba poďakovať. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje MZ schváliť poskytnutie dotácie pre Mestský športový klub, Mariánske 
nám. 37, Spišské podhradie na rok 2024 vo výške 50 000,- € na základe predloženej žiadosti 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu  mesta Spišské Podhradie a podľa VZN č. 1/2018. 
Finančná komisia  navrhuje aby 10 000,- € z dotácie bolo v rozpočte  zaradených do výdajov na  
rekonštrukcie zariadení  na štadióne. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Budem reagovať na mládež, ktorú  tu ešte máme a je zanietená do futbalu. Treba  tú mládež 
udržať, robia nám  pekné výsledky, som za to, aby peniaze pre šport boli zachované.  Tomáš 
Komara to robí srdcom a nie pre peniaze a to, že otec je predseda MŠK, to nemení žiadnu 
situáciu. Svoje skúsenosti dáva ďalším generáciám. To isté  pán Jacko, skutočne sú tie náklady 
tam opodstatnené. 
Peter Hanigovský 
Som rád, že po 20 rokoch, sa priznalo, že financovanie futbalu nie je len z mesta ale je 
viaczdrojové – Mestské kultúrne stredisko, CVČ a ŠKD. Deti trénovali krížom krážom min. 6x do 
týždňa, podľa toho ako  sa trénovalo v CVČ a ŠKD.  Neviem koľko hráčov prešlo z dorastu do 
A ale naše mužstvo je medzinárodné. Celková suma – bleskozvody máme v rozpočte  za 3 300,- 
€ sú len na tribúne a nie v iných častiach.  Celkové náklady na futbal v Podhradí  sú  111  939,- € 
aj s dotáciou. Možno som niečo prekročil, ešte to prejdem s ekonómkou lebo je momentálne 
chorá.  
Jozef Komara 
Spolupráca s CVČ a ŠKD  funguje všade.  V roku 2000 som začal trénovať 5,6,7 ročné deti, 
trénovali 6x do týždňa, 3 roky som nemal zaplatené a stali sa majstrami Slovenska. To je najväčší 
úspech v dejinách mládeže. O rok na to sme skončili tretí. Teraz tu nikto 6x do týždňa netrénuje.  
A nehanbím sa za to, tak sa to robí aj v Spišských Vlachoch, Krompachoch a v Levoči,  som rád, 
že tu hrajú momentálne 2 hráči z tejto generácie. Nebyť ich teraz, tak sa tá partia rozpadne, máš 
pravdu. A je tam spolupráca aj  so Spišskou Novou Vsou aj  s Levočou. Môžete si to overiť ako to 
funguje v mestách okolo. 111 tis. čo si povedal je vymyslená čiastka. Z tej čiastky, ktorú nám 
navrhujete už asi futbal v Spišskom  Podhradí hrať nebudeme. Nechcem nič nadhodnocovať, ale  
keď tam nebude zamestnanec, tak ako som teraz  ja ani nikto, tak to bude chátrať. Nikto  tam 
nebude zamestnaný? Ako to bude potom  fungovať?  
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MVDr. Michal Kapusta 
Futbal nie je jediný šport v Podhradí. Máme tu aj mladých hasičov, ktorí reprezentujú mesto. Ešte 
som nevidel žiadosť o dotáciu od DHZ a som tu 16 – 17 rokov. Aby sme to dali na pravú mieru. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-13 
MZ schvaľuje poskytnutie dotácie pre Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské 
Podhradie na rok 2024 vo výške  50 000,- € na základe predloženej žiadosti o  poskytnutie 
dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie a podľa VZN č. 1/2018. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara 0 Jozef Jenča 0 
PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 18 
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta na roky 2024 
– 2026 

 

 
Ing. Matúš Kacvinský 
Prečítal stanovisko hlavného kontrolóra  k rozpočtu mesta na rok 2024. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-4 
MZ berie na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta na rok 
2024 a k návrhu viacročného rozpočtu mesta Spišské Podhradie na roky 2024 – 2026. 
Zodpovedný: 

 
Termín: 13.12.23                                                    

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 19 
Návrh rozpočtu mesta Spišské Podhradie na roky 2024-2026 vrátane rozpočtov 
rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie mesta Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Návrh rozpočtu  predkladá primátor mesta, rozpočet  bol zverejnený na úradnej tabuli.  Je 
náročná doba, aj na to aby sa rozpočet  urobil, vytvoriť prebytok je nemožné, neschváliť rozpočet 
je horšie  ako ho schváliť v tejto podobe ako ho budeme dnes prerokovávať. Rozpočtové 
provizórium by bolo nevhodné, od 01.01.2024 mesačné výdaje môžu byť vo výške 1/12 
posledného schváleného rozpočtu, dotáciu nie je možné poskytovať.  
Prečítal skrátene návrh rozpočtu na rok 2024 a vysvetlil niektoré  položky.  
Jozef Komara 
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Tých 60 tis. € sme potrebovali na činnosť, skúsime si zohnať cez sponzorov, my z toho 
nevyžijeme. 
Mgr. Jozef Bača 
Súhlasím s tým, že keď sa ušetrí tých 10 000,- € ta sa dá na činnosť,  rozpočet sa dá stále 
upravovať.  
MVDr. Michal Kapusta 
Ak neschválime rozpočet, tak nedostane nikto  nič- ani Jednota dôchodcov ani MŠK. 
Máme schválené uznesenie  pre MŠK, dali sme to do rozpočtu, s týmto už neurobím nič. 10 000,- 
€  navrhuje  finančná komisia na  samostatnú položku do infraštruktúry, v januári sa môžeme 
k tomu vrátiť. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-14 
MZ schvaľuje rozpočet pre ZUŠ Sídlisko Hrad 28, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 

Základná umelecká škola, Sídlisko Hrad 28, Spišské Podhradie  
 Kapitola 

610-620 
Kapitola 
630-640 

Kapitola 
700 

SPOLU 

ZUŠ 508 525 € 67 233 € 0 € 575 758 € 
 

Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
  
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-15 
MZ schvaľuje rozpočet ZŠ Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 
 
 

Základná škola, Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie  
 Kapitola 

610-620 
Kapitola 
630-640 

Kapitola 
700 

SPOLU 

ZŠ 766 453 € 130 868 € 0 € 897 321 € 

Zodpovedný: Riaditeľka  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-16 
MZ schvaľuje rozpočet ŠKD Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 

 

ŠKD, Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie  
 Kapitola Kapitola Kapitola SPOLU 
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610-620 630-640 700 
ŠKD 56 681 € 2 570 € 0 € 59 251 € 

Zodpovedný: Riaditeľka  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-17 
MZ schvaľuje rozpočet VŠJ Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 

 
 

Základná škola, Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie  
 Kapitola 

610-620 
Kapitola 
630-640 

Kapitola 
700 

SPOLU 

VŠJ 21 541 € 109 622 € 0 € 131 163 € 
Zodpovedný: Riaditeľka  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-18 
MZ schvaľuje rozpočet ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 
 

Základná škola, Školská 3, Spišské Podhradie  
 Kapitola 

610-620 
Kapitola 
630-640 

Kapitola 700 SPOLU 

ZŠ 1 010 878 € 129 210 € 0 € 1 140 088 € 
Zodpovedný: Riaditeľ  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-19 
MZ schvaľuje rozpočet ŠKD Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 
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ŠKD, Školská 3, Spišské Podhradie  
 Kapitola 

610-620 
Kapitola 
630-640 

Kapitola 700 SPOLU 

ŠKD 70 444 € 6 087 € 0 € 76 531 € 
Zodpovedný: Riaditeľ  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-20 
MZ schvaľuje rozpočet ŠJ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 

 
ŠJ, Školská 3, Spišské Podhradie  

 Kapitola 
610-620 

Kapitola 
630-640 

Kapitola 
700 

SPOLU 

ŠJ 137 014 € 179 442 € 0 € 316 456 € 
 

Zodpovedný: Riaditeľ  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-21 
MZ schvaľuje rozpočet  CVČ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 

 
CVČ, Školská 3, Spišské Podhradie  

 Kapitola 
610-620 

Kapitola 
630-640 

Kapitola 
700 

SPOLU 

CVČ 30 421 € 28 829 € 0 € 59 250 € 
 

Zodpovedný: Riaditeľ  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-22 
MZ schvaľuje príspevok pre MsKS, Starý jarok 44, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 
Odd. športu.................................17 353 € 
Odd. cest. ruchu.........................43 523 € 
Odd. kultúry a histórie...............66 834 € 
SPOLU.................................... 127 710 € 
 
Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-23 
MZ schvaľuje rozpočet MSKS Starý jarok 44, Spišské Podhradie na rok 2024 v celkovej výške 
158 753 € členený v jednotlivých kapitolách (610 -620), (630-640) takto: 
 

  610+620 630+640 700 
Rozpočet 
spolu 2024 

MSKS odd. kultúry a 
histórie 30 385 55 854 0 86 239 
Odd. CR 39 419 12 530 0 51 949 
Odd. športu 17 903 2 662 0 20 565 
Odd. voľnočasových 
aktivít 0 0 0 0 
 Spolu 87 707 71 046 0 158 753 

 

Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-24 
MZ schvaľuje s platnosťou od 01.01.2024 zvýšenie  príspevku stravníka na réžiu v školskej 
jedálni, ktorá je súčasťou Základnej školy, Školská 3 v Spišskom Podhradí: 

a) pre dospelého stravníka z 1,80 € na 2,- €/1 obed 
b) pre žiaka z 0,30 € na 0,50 €/1 obed 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
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Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-25 
MZ schvaľuje rozpočet mesta na rok  2024 v celkovej výške 6 374 476,- € záväzný v jednotlivých 
kapitolách (610-620), (630-650) a 700 podľa prílohy. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-5 
MZ berie na vedomie rozpočet mesta Spišské Podhradie na roky 2025- 2026. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-26 
MZ schvaľuje  právo pre primátora mesta na vykonanie rozpočtového opatrenia v jednotlivých 
prípadoch do výšky 5 000,- € na vykonanie zmien rozpočtu na rok 2024 medzi funkčnými 
klasifikáciami, pri zachovaní celkového objemu finančných prostriedkov v jednotlivých kapitolách 
(610-620 ), (630-640) a 700 rozpočtu mesta, okrem rozpočtov škôl a školských zariadení 
s právnou subjektivitou, dotácií a príspevku pre PO. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 20 
Majetok: 

1. Výsledky III. kola OVS a vyhlásenie IV. kola OVS na predaj novovzniknutej 
stavebnej parcely C-KN 137/7 zastavané plochy a nádvoria o výmere 918 
22 k.ú. Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
V tomto kole sa do súťaže neprihlásil nikto.  
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-6 
MZ berie na vedomie výsledok III. kola OVS na predaj novovzniknutej stavebnej parcely C-KN 
1371/7 zastavané plochy a nádvoria o výmere 918 m2 k.ú. Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-27 
MZ schvaľuje vyhlásenie IV. kolo Obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľného majetku – 
stavebný pozemok na parcele KN-C 1371/7 – zastavené plochy a nádvoria  vo výmere 918 m2, 
nachádzajúci sa v k. ú. Spišské Podhradie, zapísaného na LV č. 1 a stanovuje nasledovné 
podmienky: 
 
Termín podávania súťažných ponúk 24.01.2024 do 11.00 hod. 
Minimálna cena: 70,- €/m2 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok: 

2. Sergej Koperdák, Legionárska 10631/3, Bratislava – zámena pozemku, 
parkoviska C-KN 2037/2 v NPR Sivá Brada 

 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja zobrala žiadosť na vedomie. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová  komisia odporúča MZ schváliť zámenu pozemku – parcela KN-C 
2037/2, zastavaná plocha a nádvorie, vo výmere 1 820 m2, zapísaná na LV č. 3897, 
nachádzajúca sa v k.ú. Spišské Podhradie vo vlastníctve Sergeja Koperdáka, Legionárska 
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10631/3, Bratislava za časť pozemku – parcela KN-C 2203/3, ostatná plocha, vo výmere 675,84 
m2, zapísaná na LV č. 1 vo vlastníctve mesta Spišské Podhradie. Komisia zároveň nesúhlasí 
s návrhom p. Koperdáka špecifikovaným v novej žiadosti. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť ponuku Sergejovi Koperdákovi na zámenu pozemku vo 
vlastníctve mesta, časť parcely č. 2203/3 o výmere cca 600 m2 v lokalite IBV Tehelňa a parcely 
vo vlastníctve Sergeja Koperdáka č. 2037/3 o výmere 1820 m2 v lokalite Sivá Brada. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-F-1 
MZ zamieta žiadosť Sergeja Koperdáka, Legionárska 10631/3, Bratislava. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara 

 
Jozef Jenča + 

PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-28 
MZ schvaľuje zámer zámeny nehnuteľnosti formou prípadu osobitného zreteľa a to pozemku – 
parcela KN-C 2037/2, zastavaná plocha a nádvorie, vo výmere 1 820 m2, zapísaná na LV č. 
3897, nachádzajúca sa v k. ú. Spišské Podhradie vo vlastníctve Sergeja Koperdáka, Legionárska 
10631/3, Bratislava za časť pozemku – parcela KN-C 2203/3, ostatná plocha, vo výmere 675,84 
m2, zapísaná na LV č. 1 vo vlastníctve mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara 

 
Jozef Jenča + 

PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok: 

3. Zriadenie vecného bremena v prospech VSD na parkovisku pod Spišským 
hradom pod plochou na elektronabíjacie stanice 

 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť zriadenie 
vecného bremena v prospech Východoslovenskej distribučnej, a.s., Mlynská 31, Košice na 
parcele C-KN 292 zastavaná plocha a nádvorie zap. na LV č. 1 v k.ú. Spišské Podhradie 
z dôvodu výstavby skrine RIS, ktorá je objektom stavby v rámci stavby autonabíjačiek. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová  komisia odporúča MZ schváliť zriadenie vecného bremena na 
pozemku parcela KN-C 292, zastavaná plocha a nádvorie, zapísaná na LV č. 1 nachádzajúca sa  
v k.ú. Spišské Podhradie v prospech Východoslovenskej distribučnej, a.s., Mlynská 31, Košice. 
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Uznesenie č.: MZ-11-23-B-29 
MZ  schvaľuje zriadenie vecného bremena v prospech Východoslovenskej distribučnej, a.s., 
Mlynská 31, 042 91 Košice na parcele C-KN 292 zastavaná plocha a nádvorie zap. na LV č. 1 
v k.ú. Spišské Podhradie z dôvodu výstavby skrine RIS, ktorá je  objektom stavby v rámci stavby 
autonabíjačiek. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 21 
Podanie žiadosti o NFP  – ČOV Rybníček  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme projektovú dokumentáciu, máme pripravené stavebné povolenie na ČOV na Rybníčku, 
môže byť financovanie nie len cez MAS LEV ale aj z iných zdrojov EÚ.  Mala by byť 100% 
spoluúčasť štátu. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-30 
MZ schvaľuje podanie žiadosti  o poskytnutie finančných prostriedkov v rámci LEADER SR 
v programe rozvoja vidieka alebo z iných programov ako sú   Plán  obnovy a odolnosti SR a 
Operačného programu Slovensko 2021 – 2027.  
Názov projektového zámeru:  Obnova čistiarne odpadových vôd Rybníček.  
Celkové oprávnené náklady  90 000,00 €. 
Financovanie projektového zámeru 100 % Slovenská republika. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 22 
Podanie žiadosti o NFP – Obnova a zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ 
Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Podali sme projekt, posunuli nás dozadu, silno zvažujem na podanie trestného oznámenia na 
proces posudzovania projektov na Ministerstvo  dopravy. Z  pamiatkového úradu pôjde ďalšia 
výzva, preto dávam toto uznesenie, keby nám ministerstvo  dávalo iné alternatívy aby som mohol 
ísť na rokovanie, ak bude  100% financovanie. Zvýhodnili iné projekty, ktoré boli podané za nami, 
nás požiadali v septembri o doplnenie, vyzvali nás až keď posúdili svoje projekty, ktoré chceli. 
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Čakám ešte na nejaké stanoviská. A nie sme jediní, asi nejakých 12 samospráv tak dopadlo. 
Formálne sme prešli. Boli sme na 156 mieste a zrazu sme na 209 mieste. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-31 
MZ schvaľuje podanie žiadosti  o poskytnutie finančných prostriedkov v rámci  Operačného 
programu Slovensko 2021 – 2027 v rámci mechanizmu Slovenskej inovačnej energetickej 
agentúry SR. 
Názov projektového zámeru:  Obnova a zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ Palešovo 
námestie 9 v Spišskom Podhradí.  
Celkové oprávnené náklady  1 800 000,- €r. 
Financovanie projektového zámeru 100 % Slovenská republika. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 23 
Podanie žiadosti o NFP – Vodozádržný systém Mariánske  námestie, Spišské 
Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Je možnosť ísť do revitalizácie existujúcich parkovísk, mierim na parkovisko pod Spišským 
hradom pri štadióne. Ide o 100% účasť štátu. Išlo by o nádrže na námestí. Projektovú 
dokumentáciu  nerobíme k tomu, bude  len  jednoduchá súhrnná správa. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-32 
MZ schvaľuje podanie žiadosti  o poskytnutie finančných prostriedkov v rámci  Operačného 
programu Slovensko 2021 – 2027   v rámci mechanizmu Slovenskej agentúry životného 
prostredia SR. 
Vodozádržné opatrenia na adaptáciu na zmenu klímy v sídlach a krajine a/alebo ochranu pred 
povodňami Kód výzvy PSK-MZP-003-2023-DV-KF Priorita 2P2 Životné prostredie Špecifický cieľ 
RSO2.4. Podpora adaptácie na zmenu klímy a prevencie rizika katastrof a odolnosti s 
prihliadnutím na ekosystémové prístupy Opatrenie 2.4.1 Vodozádržné opatrenia na adaptáciu na 
zmenu klímy v sídlach a krajine a/alebo ochranu pred povodňami. 
Názov projektu:  Vodozádržné opatrenia  v meste Spišské Podhradie .  
Celkové oprávnené náklady:  500 000,- €. 
Financovanie projektového zámeru 100 % Slovenská republika. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 



30 
 

Bod č.: 24 
Súhrnná správa o výsledkoch kontrol  
 
Ing. Matúš Kacvinský 
Prečítal súhrnnú správu o výsledkoch kontrol. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Ing. Ján Lisoň 
V dvoch miestach v správe sa konštatuje, že neboli urobené nápravy. Čo s tým ďalej? Nájomná 
zmluva Magula a kontrola vykurovacích telies. Zákonodarca to dal do zákona, nebude to zdarma. 
Keď je v správe, že neboli nápravné opatrenia vykonané, tak to treba vyriešiť a odstrániť 
nedostatky.  
MVDr. Michal Kapusta 
Čo sa týka materskej školy, my monitorujeme spotrebu energií, každý rok platíme posudok za 
1 500 eur, aby nám prešla monitorovacia správa, ja nedám iné peniaze za to, keď už raz platíme 
znalecký posudok + 500,- € monitorovacia správa. 
Ing. Ján Lisoň 
Keď to vstúpilo do platnosti, tak to platí,  presadili si to cez zákonodarcov oprávnené osoby. Ale 
zákon to hovorí, s tým sa treba vysporiadať. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-7 
MZ berie na vedomie Súhrnnú správu o výsledkoch kontrol. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 25 
Správy z komisií MZ  
 
Predsedovia komisií sa počas rokovania MZ vyjadrovali k jednotlivým bodom rokovania. 
Mgr. Milan Blahovský 
Chcem poďakovať členom Komisie majetkovej, kontrolnej a škodovej za celoročnú prácu 
v komisii.   
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-8 
MZ berie na vedomie správy z komisií MZ. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                               
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 26 
Návrh na zmenu rozpočtu Základnej umeleckej školy, Sídlisko Hrad 28, Spišské 
Podhradie a Základnej školy, Školská 3, Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Na základe doručených žiadostí riaditeľov ZUŠ a ZŠ Školská 3 finančná komisia  navrhuje MZ 
schváliť návrhy na zmenu rozpočtov 2023. Zmeny rozpočtov nemajú vplyv na zmenu rozpočtu 
mesta. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-33 
FK navrhuje MZ schváliť zmenu rozpočtu ZUŠ Sídl. Hrad 28, Sp. Podhradie na rok 2023 takto: 

ZUŠ  Schválený  
rozpočet 2023 (€) 

Návrh na zmenu (€) Po zmene 
(€) 

610 – 620 414 798 0 414 798 
630-640 74 908 11 285 86 193 
700 29 000 0 29 000 
Spolu 518706 11 285 529 991 

 

Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-34 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ŠJ v ZŠ Školská 3, Sp. Podhradie na rok 2023 takto: 
ŠJ Školská Schválený  

rozpočet 2023 (€) 
Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 

610 – 620 118 205 3 650 121 855 
630-640 180 888    350 181 238 
700 0 0 0 
Spolu 299 093 4 000 303 093 

 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 27 
Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie – žiadosť 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie v roku 2023 
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Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Mestského športového klubu Spišské 
Podhradie o dotáciu vo výške 10 000,- € na jeho činnosť v roku 2023 z dôvodu, že v rozpočte 
mesta na rok 2023 nie sú žiadne voľné prostriedky. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dnes mi prišiel výmer, príde nám toho roku ešte 25 000,- € z ministerstva financií.  V rozpočte to 
vieme nájsť. Rozprávali sme, že keď sa budú prenajímať priestory, tak za energie idú mestu, boli 
tam nejaké 4 zmluvy uzavreté.  
Ing. Ján Lisoň 
25 000,- €  si hovoril, že má prísť mestu. Nemáme žiadne faktúry, ktorých úhradu zadržiavame? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nemám informáciu, žeby niečo neuhradené prešlo do roku 2024. Návrh z finančnej komisie  je 
zamietnuť žiadosť, je tu 11 poslancov, dá z vás niekto iný návrh? Keď sa poslanci dohodnú, 
nebudem uznesenie vetovať. 
Peter Hanigovský 
Vždy keď niekto navrhne zmenu výdajov, tak nech navrhne kde škrtne, keď sa inde pridá. 
Mgr. Milan Blahovský 
Dávam návrh na poskytnutie dotácie pre  MŠK vo výške  5 000,- €. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Vykryjú tie peniaze schodok? 
Jozef Komara 
Nepokryjú. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Dávam návrh na poskytnutie dotácie pre MŠK vo výške 8 000,- €. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-F- 
MZ zamieta žiadosť Mestského športového klubu Spišské Podhradie o dotáciu vo výške 10 000,- 
€ na jeho činnosť v roku 2023 z dôvodu, že v rozpočte mesta na rok 2023 nie sú žiadne voľné 
prostriedky. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara - Jozef Jenča - 
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská - Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko - Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh na uznesenie nebol schválený 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B- 
MZ schvaľuje dotáciu pre Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie na rok 
2023 podľa žiadosti a VZN č. 1/2018 vo výške 5 000,- €. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová 0 
Jozef Komara - Jozef Jenča 0 
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská 0 Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský +       
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh na uznesenie nebol schválený  

 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-35 
MZ schvaľuje dotáciu pre Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie na rok 
2023 podľa žiadosti a VZN č. 1/2018 vo výške 8 000,- € 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová - 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača - 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Z čoho budú vykryté prostriedky na dotáciu? V rozpočte 2023 je nutná zmena. 
MVDr. Michal Kapusta 
Mám uznesenie poslancov o dotácii a iné o zmene rozpočtu nemám. Budem konať podľa 
schváleného uznesenia. 
 
Bod č.: 28 
Návrh Harmonogramu zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 
na rok 2024 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Prečítal návrh harmonogramu zasadnutí MZ. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-36 
MZ schvaľuje harmonogram zasadnutí Mestského zastupiteľstva na rok 2024 takto: 
25.01.2024   
21.03.2024   
25.04.2024     
16.05.2024                    
20.06.2024    
19.09.2024 
17.10.2024 
14.11.2024 
12.12.2024 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 29 
Žiadosť Materskej školy, Májová 54, Spišské Podhradie o zavedenie a zvýšenie 
mesačného príspevku - príspevok stravníka na réžiu v školskej jedálni, ktorá je 
súčasťou MŠ Májová 54 v Spišskom Podhradí 

 

 
MVDr. Michal Kapusta  
Materská škola zaslala žiadosť o zavedenie a zvýšenie mesačného príspevku stravníka na réžiu 
v školskej jedálni. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-37 
Mestské zastupiteľstvo  schvaľuje  s platnosťou od 1.1.2024 príspevok na réžiu v školskej jedálni, 
ktorá je súčasťou Materskej školy Májová 54 v Spišskom Podhradí takto: 

1. réžia prepočítaná na jedno vydané jedlo pre  všetkých detských stravníkov v materskej škole 
s celodennou prevádzkou vo výške 0,30 €, réžia prepočítaná na jedno vydané jedlo pre  
všetkých detských stravníkov v materskej škole s poldennou prevádzkou vo výške 0,15 €.  

2. zvýšenie réžie prepočítanej na jedno vydané jedlo pre  všetkých cudzích  stravníkov (detských, 
aj dospelých) z 1,80 € na 2,10 €  

Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 30 
Skončenie členstva v komisiách MZ – Stanislav Novák, Vladimír Kamenický  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Vladimír Kamenický požiadal MZ o skončenie členstva v Komisii kultúrnej a cestovného ruchu od 
29.12.2023. 
Stanislav Novák sa vzdal členstva v Komisii životného prostredia. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-38 
MZ odvoláva Vladimíra Kamenického z funkcie člena Komisie kultúrnej a cestovného ruchu 
s účinnosťou od  29.12.2023.  
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                               
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-11-23-B-39 
MZ odvoláva Stanislava Nováka z funkcie člena Komisie pre životné prostredie s účinnosťou od 
20.12.2023. 

Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 31 
Rôzne  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať všetkým  za prácu za  celý rok,  zamestnancom poslancom, členom komisií, 
redakčnej rade, ZPOZ, všetkým. 
Peter Hanigovský 
Ďakujem všetkým občanom, ktorí zareagovali na výzvu v Podhradčanovi, ohľadom parkovania áut 
mimo verejných komunikácií.  
 
Bod č.: 32 
Záver  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
 
Rokovanie MZ bolo ukončené o 20.30 hod.  
 
V Spišskom Podhradí dňa 13.12.2023 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 

 
 
 
 
    ................................................ 
     Prednosta MsÚ           



1 
 

Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa  13.12.2023 
 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 
2. Voľba návrhovej  komisie  primátor  
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 
4. Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 

dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, 
opráv a zhodnotenia majetku mesta Spišské Podhradie 

primátor  

5. Kontrola plnenia uznesení zástupca primátora 
6. Podnety občanov  
7. Návrh VZN  č. 2/2023, ktorým sa vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5 

záväznej časti Územného plánu mesta Spišské Podhradie   
primátor, predsedovia 
komisií  

8. Návrh VZN   č. 3/2023 o určení výšky mesačného príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie 

primátor, 
predsedovia komisií, 
Mgr. Grigerová  

9. Návrh VZN č. 4/2023 o podmienkach určovania a vyberania dane 
z nehnuteľností  mesta Spišské Podhradie 

primátor, predseda 
komisie, 
Ing. Mikolajová  

10. Návrh VZN č. 5/2023 o miestnych daniach mesta Spišské 
Podhradie 

primátor,  
predseda komisie,   
Ing. Mikolajová  

11. Návrh VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady mesta Spišské Podhradie  

primátor,  
predseda komisie, 
Mgr. Kynčáková    

12. Návrh VZN č. 7/202,3 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2022 o 
nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 
odpadmi mesta Spišské Podhradie 

primátor,  
predseda komisie, 
Mgr. Kynčáková    

13. Návrh VZN č. 8/2023 o poplatkoch za emisie z malého zdroja 
znečisťovania ovzdušia mesta Spišské Podhradie 

primátor,  
predseda komisie, 
Mgr. Kynčáková    

14. Zmena výšky nájomného v mestských nájomných bytoch primátor,  
predsedníčka komisie 
   

15. Výška nájomného a poplatkov do interných a externých priestorov 
vo vlastníctve mesta Spišské Podhradie 

primátor,  
predseda komisie   

16. Základná organizácia Jednoty dôchodcov na Slovensku Spišské 
Podhradie, Galova 69, Spišské Podhradie - Žiadosť o poskytnutie 
dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie v roku 2024 

primátor,  
predseda komisie   

17. Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie - 
Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie 
v roku 2024 

primátor,  
predseda komisie   

18. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta 
na roky 2024 - 2026  

hlavný kontrolór  

19. Návrh rozpočtu mesta Spišské Podhradie na roky 2024-2026 
vrátane rozpočtov rozpočtových organizácií  a príspevkovej 
organizácie  mesta Spišské Podhradie  

primátor,  
predsedovia komisií   
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20. Majetok: 
1. Výsledky II. kola OVS  a vyhlásenie III. kola OVS III.   na predaj 

novovzniknutej stavebnej parcely C-KN  1371/7 zastavané 
plochy a nádvoria  o výmere 918 m2 k. ú. Spišské Podhradie  

2. Sergej Koperdák, Legionárska 10631/3, Bratislava – zámena 
pozemku,  parkoviska C-KN 2037/2 v NPR Sivá brada 

3. Zriadenie vecného bremena v prospech VSD na parkovisku 
pod Spišským hradom pod plochou na elektronabíjacie stanice 

primátor, 
predsedovia komisií 
 

21. Podanie žiadosti o NFP cez MAS LEV -  ČOV Rybníček  
 

primátor, predseda 
komisie  

22. Podanie žiadosti o NFP – Obnova a zníženie energetickej 
náročnosti budovy ZŠ Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie 

primátor, predseda 
komisie 

23. Podanie žiadosti o NFP – Vodozádržný systém Mariánske 
námestie, Spišské Podhradie 

primátor, predseda 
komisie 

24. Súhrnná správa o výsledkoch kontrol hlavný kontrolór 
25. Správy z komisií  MZ   predsedovia  komisií 
26. Návrh na zmenu rozpočtu ZUŠ Sídl. Hrad 28, Spišské Podhradie 

na rok 2023 
primátor, riaditeľ ZUŠ, 
predseda komisie 

27. Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie- 
Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie 
v roku 2023 

primátor, predseda MŠK  
 

28. Návrh Harmonogramu zasadnutí Mestského zastupiteľstva 
v Spišskom Podhradí na rok 2024 

primátor 

29. Rôzne  
30. Záver  predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P Ing. Ivana Forgáčová P 
PaedDr. Jozef Fecko P Mária Kaľavská P 
Jozef Jenča P Vladimír Tomko P 
Bc. Ján Galarovič P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Návrhová komisia Jozef Jenča 

Vladimír Tomko 
Mgr. Jozef Bača 

Overovatelia zápisnice Jozef Komara 
Bc. Ján Galarovič 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  10 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 
Otvorenie  
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MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných a otvoril rokovanie MZ. Návrh programu ste dostali e-mailom aj poštou, 
z rokovania MZ sa ospravedlnila Bc. Simona Vandrašková a Ing. Ján Jurečko. Zo zasadnutia MZ 
bude vyhotovený zvukový aj obrazový záznam. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-1 
MZ schvaľuje návrh programu rokovania. 
Zodpovedný: predsedajúci Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Navrhujem doplnenie do programu rokovania MZ: 

1. Žiadosť Ing. Branislava Stolárika a manželky Bc. Alžbety Stolárikovej, Palešovo nám. 43, 
Spišské Podhradie o zmenu územného plánu.  

2. Z programu rokovania MZ sa vymazáva bod 14 – Zmena výšky nájomného v mestských 
nájomných bytoch. 

3. Žiadosť Materskej školy, Májová 54, Spišské Podhradie o zavedenie a zvýšenie 
mesačného príspevku - príspevok stravníka na réžiu v školskej jedálni, ktorá je súčasťou 
MŠ Májová 54 v Spišskom Podhradí.  

4. Dopĺňa sa bod – Skončenie členstva v komisiách MZ – Stanislav Novák, Vladimír 
Kamenický.  

 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-2 
MZ schvaľuje doplnenie  programu rokovania: 

1. Žiadosť Ing. Branislava Stolárika a manželky Bc. Alžbety Stolárikovej, Palešovo nám. 43, 
Spišské Podhradie o zmenu územného plánu. 

2. Vymazanie bodu 14 – Zmena výšky nájomného v mestských nájomných bytoch. 
3. Žiadosť Materskej školy, Májová 54, Spišské Podhradie o zavedenie a zvýšenie 

mesačného príspevku. 
4. Ukončenie členstva v komisiách MZ – Stanislav Novák, Vladimír Kamenický. 

Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                      
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 2 
Voľba návrhovej komisie  
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Bc. Ján Galarovič 
Do  návrhovej komisie navrhujem Jozefa Jenču, Vladimíra Tomka a Mgr. Jozefa Baču. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-3 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Jozef Jenča, Vladimír Tomko, Mgr. Jozef Bača. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 3 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
Bc. Ján Galarovič 
Za overovateľov navrhujem Jozefa Komaru a Bc. Jána Galaroviča. 
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem Jozefa Komaru a Bc. Jána Galaroviča.  
Za zapisovateľku určujem Danu Blahovskú.  
 
Bod č.: 4 
Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej dokumentácie, 
o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Prešli nám platby ZŠ Školská 3, dnes odišla platba do firmy Interbau, do konca roka bude 
právoplatné kolaudačné rozhodnutie,  nie sú tam  žiadne práce naviac, vošli sme do rozpočtu.  
Vodozádržné nádrže ZŠ Školská 3  – je schválená platba, do konca týždňa odídu peniaze, som 
veľmi rád, že sa to stihlo. Budúci týždeň bude  kolaudácia cesty, vodovodu a kanalizácie  
v lokalite  Sv. Martin.  
Výstavba materskej školy v lokalite Sv.  Martin  – rozpočet vychádza 1,2 mil. €,  vyhlásili sme 
súťaž na dodávateľa prác. 
Podali sme všetky projekty cez program Obnovme si svoj dom. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-1 
MZ berie na vedomie podané informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 
dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: 

 
Termín: 13.12.23                

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
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Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Kontrola plnenia uznesení  
 
Bc. Ján Galarovič 
Prečítal kontrolu plnenia uznesení. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-2 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný: 

 
Termín: 13.12.23                                                    

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Podnety občanov  
 
PaedDr. Jozef Fecko 
Vraciame sa k nešťastnej zimnej údržbe, minule si  rozprával, pán primátor,  že nie sú ľudia, 
nestihne sa všetko. Koľko ľudí robia tú zimnú údržbu ciest, som atakovaný zo strany občanov, že 
aj za tebou boli a volali ti ľudia z rôznych ulíc. 
MVDr. Michal Kapusta 
K zimnej údržbe  mi nevolal nikto. Oslovil ma len jeden  z Hviezdoslavovej ulice  či nevieme 
povyvážať sneh z ulíc, povedal som mu, že neviem ako to stihneme. To je jeden človek, ktorý 
mňa oslovil s možnosťou vyvážania snehu. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Tie isté otázky som dostal aj ja ohľadom vyvážania snehu. Keď tí chlapi nestačia,  koľko je 
skutočne ľudí, ktorí robia na zimnej údržbe, odpratávajú chodníky atď.? Povedal  som občanom, 
ktorí ma oslovili, že na najbližšom zasadnutí  MZ sa opýtam primátora na tieto veci. Je jasné, že 
všetky ulice sa naraz nedajú odpratať. Koľko je stálych zamestnancov  a koľko cez projekty atď. 
čo sa podieľajú na zimnej  údržbe chodníkov a ciest? 
MVDr. Michal Kapusta 
Tohto roku som vám dával na vedomie organizačnú štruktúru mesta.  Ľudia, ktorí majú stroje 
v rukách – autá, traktor s pluhom zadným + predným, piaggio a metla, je to  5 chlapov, sú tak 
nastavení, že sa im platí mimo pracovnú dobu, to isté je aj kosenie aj odhŕňanie  snehu. Išli v noci 
a na 3x otáčali mesto. Chodím dosť po Slovensku a sú mestá, kde sa nedá ani prejsť. Ti piati 
chlapi robia aj zvoz zeleného odpadu pondelok, utorok s manom, zároveň riešia zberný dvor aj 
ČOV. V pondelok volali občania, prečo  nie je zvoz hnedých koniev, v nádobe  je 5l odpadu, 
nádoba má 100 l, je to zamrznuté,  nejde to ani vysypať. Je potrebné si povedať či je skôr 
potrebné robiť zvoz zeleného odpadu alebo odhŕňať sneh. Ak nie je plná hnedá nádoba a mrzne 
či je potrebné zvážať hnedé konvy?  Dokopy je 80 ľudí na úrade ,ktorí dostávajú výplatu, je to aj 
s materskými školami, Stálych zamestnancov je 30, projektových a na chránených dielňach 12 
a cez Implementačnú agentúru 6. Na techniku sú  piati. Aktivační pracovníci -  som rád, že prídu 
do práce, môžeš plánovať čo chceš keď neprídu ráno do práce a keď nastúpia a zadáš im robotu 
tak za hodinu ich už niet. S takými ľuďmi sa robiť nedá. Môže byť niekto nahnevaný ale robíme čo 
vieme a z tohto miesta chcem poďakovať kolegom, že to tak zvládajú. Bol  som v Levoči, Banskej 
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Štiavnici, v Bratislave a som nevedel s autom  vyjsť. Ak budeme vyvážať sneh,  tak nemôžeme 
robiť iné veci. Na zbernom dvore  musíme mať ľudí v stredu,  piatok, sobota a tiež na ČOV.  Man 
chodí do Spišskej Novej Vsi vyvážať odpad,  do konca roka musí vyviezť 30 t aby sme splnili 
ukazovatele. Na auto vojdu 3 tony. Keď niekto povie, na aktivačných, že máme ľudí, tak to sú 
nepoužiteľní ľudia. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Potom zlyháva riadenie alebo disciplína. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pán Zelený aj s pani Vlkolinskou ráno rozdajú  úlohy, príde ich o hodinu skontrolovať a oni tam nie 
sú. Aktivační to je veľký problém. Sú dobrí ale sú aj špekulanti. Môžeme ich vyhodiť z dohody, ale 
nedostanú príspevok na bývanie a nezaplatia  nájomné za mestský byt. Ľudia, za tými si stojím 
urobili všetko čo mohli. Ja nemôžem vziať do roboty viac ľudí, nie je na to rozpočet. Beriem čo 
rozprávaš,  ale nemôžem viac ľudí zamestnať. 
Mgr. Milan Blahovský 
Myslím si, že o zimnej údržbe bolo dosť povedané,  že prečo nie je sneh odprataný, odpoveď je 
málo ľudí, všetko je o ľuďoch aj o tých čo sa neustále sťažujú, tu nemajú konár vyhodený atď. 
Pamätám aj iné zimy, kedy  bolo viac snehu, ľudia si kedysi vedeli aj pomôcť, aj upratať 
a nechodili  sa len na úrad sťažovať. Vieme ako stojí rozpočet mesta.  Je to o ľuďoch, to trocha 
snehu čo teraz napadlo  ešte nespôsobilo kalamitu, žeby domy zasypávalo alebo nevedeli ľudia 
z dvorov vyjsť.  
MVDr. Michal Kapusta 
Si treba prejsť mesto a pozrite si kde sú chodníky pozametané a kde nie sú.  V sobotu som sám 
vyvážal sneh z mestských pozemkov pred naším domom a stretol som p. Jurkovského, vyviezol  
6 áut z križovatky na Hviezdoslavovej ulici.  Nie každý si svoj chodník odmetá. V  pondelok som 
bol v Banskej Štiavnici,  vchádzal som do mesta, 3 ženy vo veku cca 40 rokov pred svojim 
penziónom na verejnom priestranstve opravovali mačacie hlavy  lebo boli povypadávané, toto je 
o ľuďoch, ak všetko budeme čakať za samosprávou , že všetko urobíme, tak to  nestihneme 
neurobiť.  Keď mám na každého aktivačného dať jedného kontrolóra tak je to na figu, a keď ich 
vyhodíme nezaplatia nám za nájomné za byty. V minulosti ľudia chodili za nami, aby sme opravili 
chodníky, že sa zle odhŕňa sneh, keď sú rozbité. Chodníky sme opravili, no ľudia prestali 
odpratávať sneh spred  svojich domov, veľmi skoro zabudli na sľuby čo nám hovorili. Ľudia sú 
pohodlní a nevedia pochopiť a vžiť sa do situácie tých, ktorí v noci pracujú  a ešte dostanú 
vynadané, že pri odhŕňaní snehu z ciest  zasypú s pluhom vchod ku bránke do domu alebo do 
garáže. A tí istí ľudia sa majú  hneď ráno postaviť a vyvážať zelený odpad alebo konáre, niekedy 
si myslím, že nám chýba vzájomné pochopenie a tolerancia. 
Ing. Ján Lisoň 
V tomto období sa diskutuje v médiách o Košiciach a ich finančnej situácii,  mesto Košice upravilo 
zimnú údržbu vo vzťahu k dodávateľovi okrem iného tak, že kde sú kopcovité  časti bude sa robiť 
údržba ak nasneží minimálne  9 cm. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Ak je zľadovatená cesta a nie je posypaná, aby sme predišli rôznym konfliktom a nepríjemným 
situáciám. 
MVDr. Michal Kapusta 
Za dva týždne sme minuli všetok  posypový materiál čo sme minulý rok  minuli za celú zimu. 
Ideme kupovať nový. Čo nám chýba je sypač na chodníky, chýba nám technika. Toto  by nám 
bolo treba ešte a vyriešili by sme chodníky,  ak tam nestoja autá atď. veľa ľudí popadalo aj ja, na 
kostolnom dvore, bol posypaný a aj tak som spadol. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-3 
MZ berie na vedomie podnety občanov. 
Zodpovedný: 

 
Termín: 13.12.23                                                    

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
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Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
Návrh VZN č. 2/2023, ktorým sa vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5 záväznej časti 
Územného plánu mesta Spišské Podhradie 

 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť VZN, ktorým sa 
vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5 záväznej časti Územného plánu mesta Spišské Podhradie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Prečítal návrh na uznesenie 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-4 
Mestské zastupiteľstvo podľa§ 11 ods. 4 písm. c) a g) zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov a podľa § 26 a § 27 zákona č. 50/1976 Zb o územnom 
plánovaní a stavebnom poriadku, v znení neskorších predpisov (ďalej stavebný zákon) 

a) berie na vedomie 
1. Správu o prerokovaní a výsledky z prerokovania návrhu Zmien a doplnkov č. 5 

Územného plánu mesta Spišské Podhradie. 
2. Výsledok preskúmania, podľa § 25 stavebného zákona, návrhu Zmien a doplnkov č. 5 

Územného plánu mesta Spišské Podhradie Okresným úradom Prešov, odborom 
výstavby a bytovej politiky, vyjadrenom v stanovisku č. OVBP1/2023/062687/0175167 
zo dňa 28.11.2023. 

b) súhlasí 
s vyhodnotením pripomienok z verejného prerokovania návrhu Zmien a doplnkov č. 5 
Územného plánu mesta Spišské Podhradie 

c) schvaľuje 
1. Zmeny a doplnky č. 5 Územného plánu mesta Spišské Podhradie. 
2. Všeobecné záväzné nariadenie mesta Spišské Podhradie č. 2/2023, ktorým sa 

vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5 záväznej časti Územného plánu mesta Spišské 
Podhradie. 

Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 8 
Ing. Branislav Stolárik a Bc. Alžbeta Stoláriková, Palešovo nám. 43, Spišské 
Podhradie – žiadosť o zmenu územného plánu 

 

 
Peter Hanigovský 
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Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť zaradenie 
žiadosti Ing. Branislava Stolárika o zmenu územného plánu na parcelách C-KN 1642, 1643, 1644 
a 1645 v k.ú. Spišské Podhradie do zásobníka č. 6 Zmeny a doplnky Územného plánu mesta 
Spišské Podhradie. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-5 
MZ schvaľuje zaradenie žiadosti  Branislava Stolárika, Palešovo nám. 43, Spišské Podhradie 
o zmenu územného plánu  na parcele C-KN 1642, C-KN 1643, C-KN 1644, C-KN 1645,  Spišské 
Podhradie z plochy rodinného domu  na plochu polyfunkčného bývania RD/ BD s potrebnou 
technickou infraštruktúrou / parkovisko, prístupová komunikácia a pod./    do zásobníka pre 
Zmeny a doplnky č.6 ÚP mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 9 
Návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ zmeniť v návrhu VZN č. 3/2023 v Článku 5, Materské školy v bode 
3. príspevok z 20,-€ na 32,- € z dôvodu nepokrytých vysokých výdavkov na prevádzku MŠ Májová 
54 v Spišskom Podhradí.  
Finančná komisia navrhuje MZ v texte návrhu VZN č. 3/2023 v Článku 6. Základná umelecká 
škola, v bode 1., písm. b) vynechať 3 krát uvedené slovo plnoletý. 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky mesačného 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie, po zapracovaní návrhov  finančnej 
komisie na zmenu textu VZN. 
Mgr. Jozef Bača 
Návrhom VZN sme sa zaoberali na zasadnutí školskej komisie,  mali sme menšie zmeny oproti 
finančnej  komisii, ale  stotožňujeme sa s návrhom  finančnej komisie. 
Bc. Ján Galarovič 
32,- € za príspevok v MŠ je vysoký nárast oproti terajšiemu stavu čo je 12,-€,  za mňa je tento 
nárast o 150% vysoký. Dávam návrh  na doplnenie, článok  10 – Úhrada príspevkov,  za bodom 1 
doplniť bod 2 v znení „Školy  a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské 
Podhradie umožňujú aj bezhotovostnú úhradu príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 
uvedených v článku 5,6,7 a 8“. 
MVDr. Michal Kapusta 
Tie textové úpravy z finančnej komisie, s tými sme stotožnení, bezhotovostná platba s tým sme 
tiež stotožnení. Z 12,- €  na 32,- € je vec, o ktorej treba rozprávať,  ani na finančnej komisii nebolo 
hlasovanie jednoliate. Dnes som sa stretol so zástupcom primátora  mesta Levoča.  Levoča  mala   
poplatok 30,- € pre deti nad 3 roky a   60,- € pre deti do 3 rokov. Hovorili sme o tom aj na 
zasadnutí finančnej komisie.  Veľmi som rozmýšľal nad návrhom 20,- € pre deti nad 3 roky a 40,- 
€ pre deti do 3 rokov. No Levoča má  jasle, my nie. Obvolal som si pár poslancov, ako to vidia, ja 
navrhujem 24,- €, je to nárast o 100%.  Urobili sme si analýzu ohľadom materskej školy a nemôže 
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škôlka za to, ani pani riaditeľka, ani učiteľky, že vychádza budúci rok mínus 80 tis. €. Tým, že sme 
rekonštruovali dom na Starom  jarku, sú tam dve triedy, kde je 13 detí a 14 detí,  máme navýšený 
počet detí a sú tam dve učiteľky. Zrekonštruovali sme budovu, vtedy sme vyriešili problém čo 
s budovou, ktorú mali kúpiť neprispôsobiví občania a zriadili sme tam škôlku, to je super,  ale 
teraz nás to dobehlo. Ak budeme úspešní v materskej škole  na Sv. Martin,  tak si tým pomôžeme 
a monitorovacie obdobie pre projekt materskej školy po rekonštrukcii na Starom jarku 46 ide do 
piateho roku, čo je  na budúci rok. Tým  môžeme dať budove na Starom jarku 46 kde sú teraz dve 
triedy iný význam, môže tam byť možno aj elokované pracovisko ZUŠ. Návrh z finančnej komisie  
je 32,- €. Bol som na zasadnutí a môj návrh pôjde ako druhý. Aby sa nestalo to, že neschválime 
VZN pre školy. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-6 
MZ schvaľuje: 

- v texte návrhu VZN č. 3/2023 v Článku 6. Základná umelecká škola, v bode 1., písm. b) 
vynechať 3 krát uvedené slovo plnoletý, 

- v texte návrhu VZN č. 3/2023 v Článku  10 – Úhrada príspevkov,  za bodom 1 doplniť bod 
2 v znení – školy a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské 
Podhradie umožňujú aj bezhotovostnú úhradu príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 
uvedených v článku 5,6,7 a 8 

Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
  
Peter Hanigovský 
Suma 12,- €  bola hlboko poddimenzovaná. Snažili sme sa nejak vykryť financie, tých 7 000,- €, 
ktoré sa získajú zvýšením poplatku  nie je veľa. Vykrývame stratu materskej školy  z rozpočtu 
mesta, ale aj tam je diera. Keď štát neurobí niečo s dofinancovaním, tak tu budeme od januára  
riadne škrtať. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Čo sú viacpočetné rodiny, kde je viac detí, či by aspoň na druhé a tretie dieťa nemohli platiť 
menej, dalo by sa im aj tak pomôcť? 
Ing. Matúš Kacvinský 
V zákone je napísané, že musí byť jednotná cena, to sa nedá. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B- 
MZ schvaľuje  v návrhu VZN č. 3/2023 v Článku 5, Materské školy v bode 3. príspevok z 20,-€ na 
32,- € z dôvodu nepokrytých vysokých výdavkov na prevádzku MŠ Májová 54 v Spišskom 
Podhradí.  
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová - 
Jozef Komara - Jozef Jenča - 
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská - Bc. Ján Galarovič - 
Vladimír Tomko - Mgr. Jozef Bača + 
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Mgr. Milan Blahovský -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh na uznesenie nebol schválený 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-7 
MZ schvaľuje  v návrhu VZN č. 3/2023 v Článku 5, Materské školy v bode 3. príspevok z 20,-€ na 
24,- € z dôvodu nepokrytých vysokých výdavkov na prevádzku MŠ Májová 54 v Spišskom 
Podhradí.  
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača - 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
VZN č. 3/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 3/2023 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské 
Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 10 
Návrh VZN č. 4/2023 o podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľností 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ zmeniť v návrhu VZN č. 4/2023 v článku 5, § 7, 3,- € na 4,- € 
z dôvodu rastu poštových poplatkov.  
Finančná komisia  navrhuje MZ schváliť návrh  VZN č. 4/2023 o podmienkach určovania 
a vyberania dane z nehnuteľností, po zapracovaní návrhu finančnej komisie na zmenu textu VZN. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-8 
MZ schvaľuje zmenu v návrhu VZN č. 4/2023 v článku 5, § 7, 3,- € na 4,- € z dôvodu rastu 
poštových poplatkov. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 



11 
 

PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
VZN č. 4/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 4/2023 o podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľností mesta 
Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
Návrh VZN č. 5/2023 o miestnych daniach  mesta Spišské Podhradie  
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje schváliť VZN č. 5 tak ako bolo zverejnené. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Dostal som rôzne otázky, v mene všetkých dôchodcov, starých a chorých  ľudí sa pýtam bolo by 
možné a ideálnejšie aby sa šetrilo na úspore v  budovách, taktiež na výdavkoch a mzdách,  aby 
sa mesto podieľalo na percentuálnom znížení nákladov pri  vyberaní daní pre obyvateľov. 
V určitých mestách presne stanovili, toľko sme ušetrili na energiách, toľko na mzdách a preto 
môžeme znížiť dane zo 70 na 50% atď. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dane v meste sme dvíhali naposledy v roku 2018 o 30%. 
Ing. Viera Mikolajová  
Predtým 10 rokov nič. 
MVDr. Michal Kapusta 
Zateplili sme mestské budovy, robili sme čo sme mohli, na energiách sme ušetrili, ale v peniazoch 
sme neušetrili lebo cena plynu z 20 centov za 1m3 ide na budúci rok na 60 centov. Nano Nagle 
sme riešili minulý rok, museli sme doplatiť 5 000,- € aby tam mohli dôchodcovia fungovať. 
Elektrina zo 40,- € na160,- € za 1 kWh. ČOV  sme chceli zdvihnúť z 1,2  € na 1,78 €, ale štát nám 
to nedovolil. Dovolil nám len zdvihnúť o 10 centov na  1,3 €. Ale  energie z 25 000,- € na x 4 viac, 
to je  90 tis. €.  ČOV, možno niekto povie dobre poďme do PVPS. Zrážkovú dažďovú vodu zo 
strechy  do ČOV neplatí nikto. Keby sme napočítali strechy a spevnené plochy čo sú odvodnené 
na ČOV, tak  by sme  platili 70 – 80,- € ročne na osobu.  Aby bolo jasné. Platy – ľudia na úrade 
majú veľmi nízke mzdy, v porovnaní so školákmi majú určite nižšie platy ako školáci. Pred 3 rokmi 
sa robila reorganizácia, minimálna  mzda boa pred 3 rokmi 550,- €. Tí  chlapi čo sme teraz o nich 
rozprávali majú v hrubom cca 770,- €.  Od budúceho  roka je minimálna  mzda 750,- €. 30,- € je  
rozdiel v príjme   medzi človekom čo príde z úradu práce a stálym zamestnancom. Minimálne 
40% ľudí má takýto plat na úrade a teraz mi povedzte, kde mám ešte stiahnuť? Pred minulým MZ 
si sa pýtal kedy budeme kresliť chodníky na Trhovisku.  Keď navýšime peniaze o 100 tis. € 
v meste, tak vieme urobiť projekty za 2 mil. eur pri 100% účasti štátu.  Keď máme ísť do projektov 
musíme mať hotovosť na projektové dokumentácie. Projektová dokumentácia na ZŠ Palešovo 
nám. 9 stála  40 tis. €, projektová dokumentácia  na ZŠ Školská 3 stála 36  tis. €, príprava 
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projektu 5 000,- €,  nová MŠ v lokalite Sv. Martin, projektová dokumentácia  zdarma, spoluúčasť 
0- €, toto je odpoveď. Keď máme ísť ďalej a máme ustáť veci a mať služby na udržanie úrovne, 
tak musíme ísť touto cestou. Štát nám  nedovolil dvihnúť stočné a odpady držíme cenu 36,50 € už 
hlboko nie sme najdrahší v regióne. Mesto Stará Ľubovňa  každý rok zdvihne cenu za odpad  
o 10%. Nedá sa dane dvíhať, tak ako smetie, po percentách, zákon to nedovoľuje. Otázka je – 
kedy sme dvíhali dane? Od roku 2008 dane neboli zdvihnuté a v roku 2018 o 30%. Keby sa 
dvíhali dane každý rok od roku 2008 po rok 2024 o 10%, tak by to bolo teraz vyššie o 160%. My 
sme dvihli dane len v roku 2018 o 30% a teraz dvíhame o 80% a to je spolu 110%. Výsledok, ak 
by sme dvíhali každý rok o 10%, tak by sme teraz boli drahší ešte viac o 50% v absolútnych 
číslach. 
Ing. Viera Mikolajová 
Ako príklad uvediem rodinný dom veľkosti ako sú  na Trhovisku, v roku 2023 zaplatili 29,- €, 
budúci rok to bude cca plus 23,- €.  
MVDr. Michal Kapusta 
To sa bavíme o peniazoch na rok. Niekto si prenajme garáž za 100 eur mesačne. V absolútnych 
číslach to nie sú vysoké čísla a toto je odpoveď. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Porovnám s Levočou, mala 35,- € a teraz dali na 40,- € poplatok za smetie.  Oni sú okresné 
mesto, 1x týždenne vyvážajú, my 2x mesačne. 
MVDr. Michal Kapusta 
Zelený odpad nepočítaš? My sme v meste 3 dni v týždni so zberom odpadu. Pondelok, utorok, 
niekedy aj v stredu  zelený odpad a v piatok všetky hniezda vyvážajú. Komunál 1x za 2 týždne, 
zberný dvor  2x do týždňa kontajner vyvezený do Spišskej Novej Vsi alebo do Hincoviec, 400 ton 
odpadu ročne cez konvy a 300 ton odpadu cez zberný dvor. Uskladnenie komunálneho odpadu 
na skládke v Spišskej Novej Vsi stojí 120,- €/1 tona, stavebný odpad 85,- €/1 tona, zelený odpad 
– 170 ton vozíme do Spišskej Novej Vsi, za tonu platíme 29,- €. Za rok zvezieme 540 ton 
zeleného odpadu. Zberný dvor nám robí dlh na komunálnom odpade cca 35 000,- € ročne. 
Navýšenie daní nepôjde na odmeny pre zamestnancov, v živote nemali 13 ani 14 plat a bol by 
som rád, keby ho mali. Ty si mal v práci 13 a 14 plat?  
PaedDr. Jozef Fecko 
To bolo zo zákona. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ak niekto povie, že v meste majú ľudia vysoké platy, som rád, že robia. 
Ing. Matúš Kacvinský 
MZ sa na nariadeniach  uznáša a nie schvaľuje. 
Ing. Ján Lisoň 
Základný poplatok za odvoz a uloženie odpadu je stanovený na rok 2023,  bez zmeny prechádza 
aj do roku 2024, nie je stanovený tak aby kryl výdavky, ktoré bude mesto v roku 2024 platiť. 
Odvoz a uloženie odpadu nás bude stáť viac ako vyberieme. 
Peter Hanigovský 
Vždy som sa bránil aby sme zaťažovali občanov zvyšovaním, čo sa dá ale keď nás v tomto roku 
nechali vojsť do blata,  zobrali nám 500 mil. z príjmov, toho roku ešte mestá dostanú 60 mil. ale 
zvyšok už mestá nedostanú. Nebol som nadšený zo zvyšovania, ale keď sa chceme niekam 
pohnúť, musíme sa rozhýbať, keď sa nezmení financovanie zo štátu, potom aj ja budem za 
šetrenie vo výdajových častiach. Budem hlasovať za všetky VZN. Určite nám prejdú do nového 
roka neuhradené faktúry. 
 
VZN č. 5/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 5/2023 o miestnych daniach mesta  Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                      
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
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PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 12 
Návrh VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady mesta Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ text návrhu VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady upraviť: 

a) zmeniť v § 4, bod 3: 0,02 € na 0,05 € 
b) zmeniť v § 4, bod 4: 0,077 € na 0,10 € 
c) doplniť text v § 6, bod: pri odovzdaní objemného a drobného stavebného odpadu na 

zbernom dvore, v hotovosti do pokladne správcu poplatku na zbernom dvore 
Doteraz nebol odpad dovezený na zberný dvor spoplatnený. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-9 
MZ schvaľuje upraviť  text návrhu VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady takto:  

a) zmeniť v § 4, bod 3: 0,02 € na 0,05 € 
b) zmeniť v § 4, bod 4: 0,077 € na 0,10 € 
c) doplniť text v § 6, bod: pri odovzdaní objemného a drobného stavebného odpadu na 

zbernom dvore, v hotovosti do pokladne správcu poplatku na zbernom dvore 
 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                       
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
VZN č. 6/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  mesta  
Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                         
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 13 
Návrh VZN č. 7/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2022 o nakladaní 
s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi mesta Spišské 
Podhradie 

 

 
PaedDr. Jozef Fecko 
Na minulom rokovaní MZ  si povedal, pán primátor,  že mesto vypovedalo zmluvu Envipaku  a 
teraz máme zmluvu s nimi za tých istých podmienok? 
MVDr. Michal Kapusta 
Zmluva bude  s inými podmienkami. 
Mgr. Denisa Kynčáková 
Zmluva nám ešte nebola zaslaná.   
MVDr. Michal Kapusta 
Dôvodom  vypovedania zmluvy s Envipakom boli, že iné spoločnosti dávali lepšie podmienky 
samosprávam. Rokovali sme s Brantnerom, že separovaný zber si budeme robiť sami cez 
Ekover, lebo Brantenr si nechával 70%. Envipak po mesiaci vypovedal zmluvu so všetkými 
a nanovo dal nové podmienky. Nebol som na valnom zhromaždení, kde Ekover prijal, že ideme 
naspäť do Envipaku a podpíše sa zmluva. Na zvoze sa nič nezmení, robil aj bude to robiť Ekover, 
len Brantner si už nenechá 70% za triedenie. Zmluva ešte neprišla. Len viem, že Ekover rokoval 
o podmienkach s Envipakom. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Vy ste súhlasili s tým, ale nevieme aké podmienky? 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja som nebol na valnom zhromaždení, teraz v tejto chvíli neviem. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Aký je náš vzťah s Hincomom? 
MVDr. Michal Kapusta 
My sme v Ekoveri a ten je v Hincome a to je súkromná spoločnosť spolu so samosprávami. Firma 
Hincom  postavila  linky na mechanickú úpravu komunálneho odpadu,  všetko by bolo ok keby sa 
zákony v republike nezmenili tak rýchlo ako sa zmenili. Ešte rok potrebujeme prežiť aby sme boli 
výhodnejší oproti ostatným samosprávam. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Mesto tam má akcie? 
MVDr. Michal Kapusta 
V Ekoveri máme. Pre nás čo sme spoločníci je výhodnejšia cena ako pre tých, ktorí idú z vonku. 
Hľadáme riešenia cez Ministerstvo životného prostredia.  
 
VZN č. 7/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 7/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2022 o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi mesta  Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 14 
Návrh VZN č. 8/2023 o poplatkoch za emisie z malého zdroja znečisťovania  
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ovzdušia  mesta Spišské Podhradie 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje MZ  schváliť znenie VZN  ako bolo navrhnuté. 
Mgr. Denisa Kynčáková 
Niekedy sa platil poplatok čo závisel od druhu a množstva spáleného, v tomto zákone sú uvedené 
presne zariadenia, ktoré podliehajú tomuto poplatku, môže sa vyberať keď je nad 100 eur. 
 
VZN č. 8/2023 
MZ schvaľuje VZN č. 8/2023 o poplatkoch za emisie z malého zdroja znečisťovania ovzdušia 
mesta  Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 15 
Výška nájomného a poplatkov do interných a externých priestorov vo vlastníctve 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Komisia pre školstvo a šport pripravila návrh pre MZ, v ktorom navrhovala platby za užívanie 
interných a externých priestorov. Na zasadnutí finančnej komisie  6.12. sme prerokovali tento 
návrh uznesenia, po diskusii s riaditeľmi  škôl a školských zariadení  sme si vyjasnili niektoré veci 
a navrhujeme MZ ako platiť nájomné za to, že záujemcovia majú záujem o telocvične, o ihriská 
vonkajšie aj o učebne alebo priestory v MsKS. Z predchádzajúceho uznesenia MZ sú vyhodené 
zľavy, dohodli sme sa na tom. 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť výšku nájomného na základe nájomnej zmluvy, pre 
prenájom interných a externých priestorov príspevkovej a rozpočtových organizácií mesta takto: 

1. Nájomné za prenájom priestorov je nájomca povinný uhradiť vopred. 
2. Za prenájom interných priestorov príspevkovej a rozpočtových organizácií mesta vo výške 

minimálne 0,05 €/1 m2/1 hod. prenajatej plochy priestoru. 
3. Za jednorazový prenájom futbalového mini ihriska v areáli Školská 3 (20x40m) vo výške 

minimálne 20,- €/1 hod. Pri dlhodobom prenájme ihriska nad 15 hodín, nájomné vo výške 
minimálne 10,- €/1 hod. 

4. Pri vzájomných prenájmoch interných priestorov medzi príspevkovou a rozpočtovými 
organizáciami mesta sa z výšky nájomného podľa bodu 2. môže uplatniť zľava do výšky 
100%. 

5. Výsledná výška nájomného sa zaokrúhli nahor, na celých 10 eurocentov. 
Ing. Ján Lisoň 
Na zasadaní finančnej komisie sme hovorili aj o poplatku do posilňovne na Štúrovej ulici, ale do 
návrhu uznesenia  sme to  zabudli vložiť. Prikladám to k návrhu finančnej komisie:  3,- €  na jeden 
vstup. 
Treba uviesť do uznesenia - s platnosťou od 01.01.2024. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Keď zvýšime vstup do posilňovne na Štúrovej 1 na 3,- €,  tak v súkromnej posilňovni v kine je na 
kartu 5,- €, a je to na inej úrovni, aby sa to neminulo účinku aby tí mladí neodišli. 
Bc. Ján Galarovič 
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Som stotožnený s návrhom pána Fecka, navrhujem,  aby to zostalo na 2,- € ako doteraz. 3,- € 
nám nezvýšia príjem, bude to kontraproduktívne. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-E-1 
MZ ruší uznesenie č. MZ-02-22-B-7 zo 17.02.2022. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-10 
MZ schvaľuje  výšku nájomného na základe nájomnej zmluvy, pre prenájom interných 
a externých priestorov príspevkovej a rozpočtových organizácií mesta s účinnosťou od 
01.01.2024  takto: 

1. Nájomné za prenájom priestorov je nájomca povinný uhradiť vopred. 
2. Za prenájom interných priestorov príspevkovej a rozpočtových organizácií mesta vo výške 

minimálne 0,05 €/1 m2/1 hod. prenajatej plochy priestoru. 
3. Za jednorazový prenájom futbalového mini ihriska v areáli Školská 3 (20x40m) vo výške 

minimálne 20,- €/1 hod. Pri dlhodobom prenájme ihriska nad 15 hodín, nájomné vo výške 
minimálne 10,- €/1 hod. 

4. Pri vzájomných prenájmoch interných priestorov medzi príspevkovou a rozpočtovými 
organizáciami mesta sa z výšky nájomného podľa bodu 2. môže uplatniť zľava do výšky 
100%. 

5. Výsledná výška nájomného sa zaokrúhli nahor, na celých 10 eurocentov 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme tu dva návrhy na výšku jednorazového vstupu do posilňovne na Štúrovej ulici č. 1. Ing 
Lisoň navrhuje  3,- €/1 vstup a PaedDr. Jozef Fecko navrhuje 2,- €/1 vstup. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B- 
MZ schvaľuje výšku jednorazového vstupu do posilňovne na Štúrovej ulici č. 1 s účinnosťou od 
01.01.2024  takto: 

- 3,- €/1 vstup 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová - 
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Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská - Bc. Ján Galarovič - 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh na uznesenie nebol schválený 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-11 
MZ schvaľuje výšku jednorazového vstupu do posilňovne na Štúrovej ulici č. 1 s účinnosťou od 
01.01.2024  takto: 2,- €/1 vstup 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča 0 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača - 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 16 
Základná organizácia Jednoty dôchodcov na Slovensku Spišské Podhradie, 
Galova 69, Spišské Podhradie – Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta 
Spišské Podhradie v roku 2024 

 

 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje MZ  schváliť poskytnutie dotácie na rok 2024 pre Jednotu dôchodcov 
na Slovensku Spišské Podhradie, Galova 69, Spišské Podhradie vo výške 2 000,- €. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-12 
MZ schvaľuje poskytnutie dotácie pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov na Slovensku 
Spišské Podhradie, Galova 69, Spišské Podhradie na rok 2024 vo výške  2 000,- € na základe 
predloženej žiadosti o  poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie a podľa VZN č. 
1/2018. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 17 
Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie – Žiadosť 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu emsta Spišské Podhradie v roku 2024 
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Jozef Komara 
Poskytnutá dotácia roky dozadu napríklad s porovnaním v roku 2022 bola  60 tis.  € a v roku 20 
23 – 50 tis. €, z toho sme zaplatili kilometrovné 4 300,- €. Chcem porovnať položky kalorické 
a cestovné  hráči – pri týchto číslach to vychádza  143,- € na jedného hráča. Nebudem sa 
porovnávať s inými mestami, uvedomujem si, že sme dosiahli určitú métu, nepýtali sme 
nadnesené peniaze, čiastka nebola nejak navýšená, náš rozpočet sa pohybuje okolo 80 tis. Hráči 
dostávajú kalorické okolo 200,- €.  Ďalších  16 tis. € musíme zohnať k rozpočtu od sponzorov. Pri 
dohodách a odvodoch je čiastka 13 500,- €,  riešime to formou dobrovoľníckych prác, keby sme to 
mali všetko uhrádzať, čiastka by bola okolo 20 tis. Poplatky SFZ  sú 11 – 12 tis. €, teraz stúpli. 
Športové potreby sú okolo 100,- €  na jedného hráča. Režijné náklady sme dali prečo lebo 
kosačka je 11 ročná, už ťahá z posledného, kosí 2x do týždňa. Kosačka má záber 10 000 m2.  
Štartovné je okolo 1 000,- €,  nájomné za halu  v zimných  mesiacoch je 1 300,- €.  Chcem sa 
veľmi pekne poďakovať za ústretovosť, je to jediný šport v Spišskom  Podhradí, je to práca za 25 
rokov, vytvorili sme MŠK  aj za pomoci sponzorov v predošlých rokoch aj teraz, dávame tam 
peniaze z vlastných rozpočtov. Sme na 13. mieste, je tam 15 účastníkov. Myslím si, že sme 
každému boli rovnocenným partnerom. Máme 90 mládežníkov, sú rozdelení medzi 6 trénerov. 
Určite hovorím, že tí tréneri robia za 150,- € mesačne, tréner A Tomáš Komara  má 300,- €. 
V tejto súťaži tréneri pod 750,- € mesačne  nejdú. My sme v tých skromných podmienkach robili 
dobrú reklamu mestu, bude to veľmi ťažké naštartovať v týchto číslach, ktoré prednesie finančná 
komisia.  Toho roku sa zakúpili lavičky, stáli  1 000,- €. Osadili sme ich,  ďakujem p. Jenčovi za 
dopravu, doslova zadarmo. 1,5 človeka sa staráme o areál. Ak tam ja nebudem bude sa musieť 
o to niekto starať lebo to spustne, ak to máme dávať stále dole a dole, tak to neveľmi pôjde 
a obávam sa toho, že to bude mať takú zrážajúci tendenciu. V tejto sume ako je navrhnutá to 
nezvládneme. Máme aj druhú žiadosť na  10 000,- €  za tento rok. Nie sú vyplatení šoféri – 
1 400,- €  v čistom, žiadali sme 10 000, zohnali sme nejakých 18 000,- € toho roku  cez 
sponzorov. Nech si tu nikto nemyslí, že sa tu niekto na futbale obohacuje, dostanete 60 ale 
ďalších 20 musíte zohnať. V Spišských  Vlachoch na mládežnícke družstvá dostali 40 tis. €.  
Plátame to ako sa dá, ešte raz sa chcem všetkým poďakovať. Keď som sa v nejakých číslach 
zmýlil, prepáčte, nedá sa v takom napätí robiť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Bleskozvody? 
Jozef Komara 
Bleskozvody idú do mestského majetku. 
MVDr. Michal Kapusta 
V auguste sa vypočítalo čo treba dať do investícií  mšk – sedačky, bleskozvody, revízie, platíme 
energie na štadióne. Treba to rozviesť, že koľko sa zainvestovalo v roku. Mládežnícke družstvá sú 
financované cez CVČ  a ŠKID? 
Jozef Komara 
Aj cez CVČ, časť 90 – 100 eur na mesiac na jedného trénera. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nejaké aktivity sú  aj v materskej škole, čo podpisujem zmluvy. 
Jozef Komara 
To je niečo iné. 
Mgr. Erika Vlkolinská 
Dajme spolu gól, to je cez Slovenský futbalový zväz.  
MVDr. Michal Kapusta 
Tam sú zainteresovaní tréneri mládežníkov. Financovanie futbalu v Spišskom  Podhradí je 
z viacerých zložiek. Keď niekto povie, že dotácia na MŠK  – 45 tis.€ je na „A“ mužstvo? 
Jozef Komara 
Dá sa to tak povedať. 
MVDr. Michal Kapusta 
Čiže 45 tis.€ nás stojí A mužstvo,  možno, že do futbalu v globále v meste dávame nejakých 90 
tis. €.  
Jozef Komara 
Myslím, že je to 85 tis. €. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Robila sa projektová dokumentácia  na rekonštrukciu elektriny  budovy štadióna. Neviem koľko to 
bude stáť.  Nevieme koľko budeme musieť zainvestovať do infraštruktúry na štadióne. 
Jozef Komara 
Pán Hudač povedal,  že veľká investícia bude stáť  cca 10 000,- €,  v tom bol  zainteresovaný aj 
p. Trošan, niečo viem zohnať aj sponzorsky, myslím, že by to stálo viac, nešiel by som do takej 
veľkej investície. 
MVDr. Michal Kapusta 
Elektrikára zoženieme, ale na konci dňa nám treba urobiť revíziu, my sa z toho musíme vymotať. 
Jozef Komara 
Vilo Trošan  by to bol urobil ale šiel na operáciu. Vilo je späť, rozprával som s ním, urobil by to, 
možno by to stálo 1 000 – 1 500 eur ale na záver musí byť revízna správa.  
Mgr. Milan Blahovský 
Bola tu nejaká žiadosť prečítaná a riešime tu už elektriku, mimo žiadosti, neviem či to s tým súvisí. 
V Podhradí  sa  tlieska  málo, sú akcie kedy sa zatlieska  deťom, učiteľom, na nejakých 
podujatiach ale tlieska sa aj na štadióne. Na sociálnych sieťach sú reakcie aj mimo 
Podhradčanov, sa divia ako tak môže existovať futbal na takej úrovni, že hrajú s inými mestami, 
ktoré majú iné financovanie. My sa možno aj pochválime, že máme takých dobrých hráčov. Teším 
sa z toho výsledku a som za to aby sme podporili to čo funguje, to čo škrípe treba porozmýšľať. 
Treba hľadať zdroje či z rozpočtu mesta alebo z iných zdrojov, možno zriadiť transparentný účet. 
Možno treba uvažovať aj o navýšení vstupného. Hľadať zdroje aj takouto cestou, hľadajme všetci 
poslanci, možno je to osobné, možno je mu to nepríjemné, že jeho syn trénuje atď. treba sa 
odosobniť. Netreba to brať, že je to súkromný podnik, ďakujem im za to, že reprezentujú mesto. 
Učiteľom sme ďakovali pri správach, aj im treba poďakovať. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  navrhuje MZ schváliť poskytnutie dotácie pre Mestský športový klub, Mariánske 
nám. 37, Spišské podhradie na rok 2024 vo výške 50 000,- € na základe predloženej žiadosti 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu  mesta Spišské Podhradie a podľa VZN č. 1/2018. 
Finančná komisia  navrhuje aby 10 000,- € z dotácie bolo v rozpočte  zaradených do výdajov na  
rekonštrukcie zariadení  na štadióne. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Budem reagovať na mládež, ktorú  tu ešte máme a je zanietená do futbalu. Treba  tú mládež 
udržať, robia nám  pekné výsledky, som za to, aby peniaze pre šport boli zachované.  Tomáš 
Komara to robí srdcom a nie pre peniaze a to, že otec je predseda MŠK, to nemení žiadnu 
situáciu. Svoje skúsenosti dáva ďalším generáciám. To isté  pán Jacko, skutočne sú tie náklady 
tam opodstatnené. 
Peter Hanigovský 
Som rád, že po 20 rokoch, sa priznalo, že financovanie futbalu nie je len z mesta ale je 
viaczdrojové – Mestské kultúrne stredisko, CVČ a ŠKD. Deti trénovali krížom krážom min. 6x do 
týždňa, podľa toho ako  sa trénovalo v CVČ a ŠKD.  Neviem koľko hráčov prešlo z dorastu do 
A ale naše mužstvo je medzinárodné. Celková suma – bleskozvody máme v rozpočte  za 3 300,- 
€ sú len na tribúne a nie v iných častiach.  Celkové náklady na futbal v Podhradí  sú  111  939,- € 
aj s dotáciou. Možno som niečo prekročil, ešte to prejdem s ekonómkou lebo je momentálne 
chorá.  
Jozef Komara 
Spolupráca s CVČ a ŠKD  funguje všade.  V roku 2000 som začal trénovať 5,6,7 ročné deti, 
trénovali 6x do týždňa, 3 roky som nemal zaplatené a stali sa majstrami Slovenska. To je najväčší 
úspech v dejinách mládeže. O rok na to sme skončili tretí. Teraz tu nikto 6x do týždňa netrénuje.  
A nehanbím sa za to, tak sa to robí aj v Spišských Vlachoch, Krompachoch a v Levoči,  som rád, 
že tu hrajú momentálne 2 hráči z tejto generácie. Nebyť ich teraz, tak sa tá partia rozpadne, máš 
pravdu. A je tam spolupráca aj  so Spišskou Novou Vsou aj  s Levočou. Môžete si to overiť ako to 
funguje v mestách okolo. 111 tis. čo si povedal je vymyslená čiastka. Z tej čiastky, ktorú nám 
navrhujete už asi futbal v Spišskom  Podhradí hrať nebudeme. Nechcem nič nadhodnocovať, ale  
keď tam nebude zamestnanec, tak ako som teraz  ja ani nikto, tak to bude chátrať. Nikto  tam 
nebude zamestnaný? Ako to bude potom  fungovať?  
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MVDr. Michal Kapusta 
Futbal nie je jediný šport v Podhradí. Máme tu aj mladých hasičov, ktorí reprezentujú mesto. Ešte 
som nevidel žiadosť o dotáciu od DHZ a som tu 16 – 17 rokov. Aby sme to dali na pravú mieru. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-13 
MZ schvaľuje poskytnutie dotácie pre Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské 
Podhradie na rok 2024 vo výške  50 000,- € na základe predloženej žiadosti o  poskytnutie 
dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie a podľa VZN č. 1/2018. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara 0 Jozef Jenča 0 
PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 18 
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta na roky 2024 
– 2026 

 

 
Ing. Matúš Kacvinský 
Prečítal stanovisko hlavného kontrolóra  k rozpočtu mesta na rok 2024. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-4 
MZ berie na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta na rok 
2024 a k návrhu viacročného rozpočtu mesta Spišské Podhradie na roky 2024 – 2026. 
Zodpovedný: 

 
Termín: 13.12.23                                                    

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 19 
Návrh rozpočtu mesta Spišské Podhradie na roky 2024-2026 vrátane rozpočtov 
rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie mesta Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Návrh rozpočtu  predkladá primátor mesta, rozpočet  bol zverejnený na úradnej tabuli.  Je 
náročná doba, aj na to aby sa rozpočet  urobil, vytvoriť prebytok je nemožné, neschváliť rozpočet 
je horšie  ako ho schváliť v tejto podobe ako ho budeme dnes prerokovávať. Rozpočtové 
provizórium by bolo nevhodné, od 01.01.2024 mesačné výdaje môžu byť vo výške 1/12 
posledného schváleného rozpočtu, dotáciu nie je možné poskytovať.  
Prečítal skrátene návrh rozpočtu na rok 2024 a vysvetlil niektoré  položky.  
Jozef Komara 
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Tých 60 tis. € sme potrebovali na činnosť, skúsime si zohnať cez sponzorov, my z toho 
nevyžijeme. 
Mgr. Jozef Bača 
Súhlasím s tým, že keď sa ušetrí tých 10 000,- € ta sa dá na činnosť,  rozpočet sa dá stále 
upravovať.  
MVDr. Michal Kapusta 
Ak neschválime rozpočet, tak nedostane nikto  nič- ani Jednota dôchodcov ani MŠK. 
Máme schválené uznesenie  pre MŠK, dali sme to do rozpočtu, s týmto už neurobím nič. 10 000,- 
€  navrhuje  finančná komisia na  samostatnú položku do infraštruktúry, v januári sa môžeme 
k tomu vrátiť. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-14 
MZ schvaľuje rozpočet pre ZUŠ Sídlisko Hrad 28, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 

Základná umelecká škola, Sídlisko Hrad 28, Spišské Podhradie  
 Kapitola 

610-620 
Kapitola 
630-640 

Kapitola 
700 

SPOLU 

ZUŠ 508 525 € 67 233 € 0 € 575 758 € 
 

Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
  
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-15 
MZ schvaľuje rozpočet ZŠ Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 
 
 

Základná škola, Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie  
 Kapitola 

610-620 
Kapitola 
630-640 

Kapitola 
700 

SPOLU 

ZŠ 766 453 € 130 868 € 0 € 897 321 € 

Zodpovedný: Riaditeľka  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-16 
MZ schvaľuje rozpočet ŠKD Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 

 

ŠKD, Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie  
 Kapitola Kapitola Kapitola SPOLU 
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610-620 630-640 700 
ŠKD 56 681 € 2 570 € 0 € 59 251 € 

Zodpovedný: Riaditeľka  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-17 
MZ schvaľuje rozpočet VŠJ Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 

 
 

Základná škola, Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie  
 Kapitola 

610-620 
Kapitola 
630-640 

Kapitola 
700 

SPOLU 

VŠJ 21 541 € 109 622 € 0 € 131 163 € 
Zodpovedný: Riaditeľka  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-18 
MZ schvaľuje rozpočet ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 
 

Základná škola, Školská 3, Spišské Podhradie  
 Kapitola 

610-620 
Kapitola 
630-640 

Kapitola 700 SPOLU 

ZŠ 1 010 878 € 129 210 € 0 € 1 140 088 € 
Zodpovedný: Riaditeľ  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-19 
MZ schvaľuje rozpočet ŠKD Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 
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ŠKD, Školská 3, Spišské Podhradie  
 Kapitola 

610-620 
Kapitola 
630-640 

Kapitola 700 SPOLU 

ŠKD 70 444 € 6 087 € 0 € 76 531 € 
Zodpovedný: Riaditeľ  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-20 
MZ schvaľuje rozpočet ŠJ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 

 
ŠJ, Školská 3, Spišské Podhradie  

 Kapitola 
610-620 

Kapitola 
630-640 

Kapitola 
700 

SPOLU 

ŠJ 137 014 € 179 442 € 0 € 316 456 € 
 

Zodpovedný: Riaditeľ  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-21 
MZ schvaľuje rozpočet  CVČ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 

 
CVČ, Školská 3, Spišské Podhradie  

 Kapitola 
610-620 

Kapitola 
630-640 

Kapitola 
700 

SPOLU 

CVČ 30 421 € 28 829 € 0 € 59 250 € 
 

Zodpovedný: Riaditeľ  ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-22 
MZ schvaľuje príspevok pre MsKS, Starý jarok 44, Spišské Podhradie na rok 2024 takto: 
Odd. športu.................................17 353 € 
Odd. cest. ruchu.........................43 523 € 
Odd. kultúry a histórie...............66 834 € 
SPOLU.................................... 127 710 € 
 
Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-23 
MZ schvaľuje rozpočet MSKS Starý jarok 44, Spišské Podhradie na rok 2024 v celkovej výške 
158 753 € členený v jednotlivých kapitolách (610 -620), (630-640) takto: 
 

  610+620 630+640 700 
Rozpočet 
spolu 2024 

MSKS odd. kultúry a 
histórie 30 385 55 854 0 86 239 
Odd. CR 39 419 12 530 0 51 949 
Odd. športu 17 903 2 662 0 20 565 
Odd. voľnočasových 
aktivít 0 0 0 0 
 Spolu 87 707 71 046 0 158 753 

 

Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-24 
MZ schvaľuje s platnosťou od 01.01.2024 zvýšenie  príspevku stravníka na réžiu v školskej 
jedálni, ktorá je súčasťou Základnej školy, Školská 3 v Spišskom Podhradí: 

a) pre dospelého stravníka z 1,80 € na 2,- €/1 obed 
b) pre žiaka z 0,30 € na 0,50 €/1 obed 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
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Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-25 
MZ schvaľuje rozpočet mesta na rok  2024 v celkovej výške 6 374 476,- € záväzný v jednotlivých 
kapitolách (610-620), (630-650) a 700 podľa prílohy. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-5 
MZ berie na vedomie rozpočet mesta Spišské Podhradie na roky 2025- 2026. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-26 
MZ schvaľuje  právo pre primátora mesta na vykonanie rozpočtového opatrenia v jednotlivých 
prípadoch do výšky 5 000,- € na vykonanie zmien rozpočtu na rok 2024 medzi funkčnými 
klasifikáciami, pri zachovaní celkového objemu finančných prostriedkov v jednotlivých kapitolách 
(610-620 ), (630-640) a 700 rozpočtu mesta, okrem rozpočtov škôl a školských zariadení 
s právnou subjektivitou, dotácií a príspevku pre PO. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 20 
Majetok: 

1. Výsledky III. kola OVS a vyhlásenie IV. kola OVS na predaj novovzniknutej 
stavebnej parcely C-KN 137/7 zastavané plochy a nádvoria o výmere 918 
22 k.ú. Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
V tomto kole sa do súťaže neprihlásil nikto.  
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-6 
MZ berie na vedomie výsledok III. kola OVS na predaj novovzniknutej stavebnej parcely C-KN 
1371/7 zastavané plochy a nádvoria o výmere 918 m2 k.ú. Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-27 
MZ schvaľuje vyhlásenie IV. kolo Obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľného majetku – 
stavebný pozemok na parcele KN-C 1371/7 – zastavené plochy a nádvoria  vo výmere 918 m2, 
nachádzajúci sa v k. ú. Spišské Podhradie, zapísaného na LV č. 1 a stanovuje nasledovné 
podmienky: 
 
Termín podávania súťažných ponúk 24.01.2024 do 11.00 hod. 
Minimálna cena: 70,- €/m2 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok: 

2. Sergej Koperdák, Legionárska 10631/3, Bratislava – zámena pozemku, 
parkoviska C-KN 2037/2 v NPR Sivá Brada 

 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja zobrala žiadosť na vedomie. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová  komisia odporúča MZ schváliť zámenu pozemku – parcela KN-C 
2037/2, zastavaná plocha a nádvorie, vo výmere 1 820 m2, zapísaná na LV č. 3897, 
nachádzajúca sa v k.ú. Spišské Podhradie vo vlastníctve Sergeja Koperdáka, Legionárska 
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10631/3, Bratislava za časť pozemku – parcela KN-C 2203/3, ostatná plocha, vo výmere 675,84 
m2, zapísaná na LV č. 1 vo vlastníctve mesta Spišské Podhradie. Komisia zároveň nesúhlasí 
s návrhom p. Koperdáka špecifikovaným v novej žiadosti. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť ponuku Sergejovi Koperdákovi na zámenu pozemku vo 
vlastníctve mesta, časť parcely č. 2203/3 o výmere cca 600 m2 v lokalite IBV Tehelňa a parcely 
vo vlastníctve Sergeja Koperdáka č. 2037/3 o výmere 1820 m2 v lokalite Sivá Brada. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-F-1 
MZ zamieta žiadosť Sergeja Koperdáka, Legionárska 10631/3, Bratislava. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara 

 
Jozef Jenča + 

PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-28 
MZ schvaľuje zámer zámeny nehnuteľnosti formou prípadu osobitného zreteľa a to pozemku – 
parcela KN-C 2037/2, zastavaná plocha a nádvorie, vo výmere 1 820 m2, zapísaná na LV č. 
3897, nachádzajúca sa v k. ú. Spišské Podhradie vo vlastníctve Sergeja Koperdáka, Legionárska 
10631/3, Bratislava za časť pozemku – parcela KN-C 2203/3, ostatná plocha, vo výmere 675,84 
m2, zapísaná na LV č. 1 vo vlastníctve mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara 

 
Jozef Jenča + 

PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok: 

3. Zriadenie vecného bremena v prospech VSD na parkovisku pod Spišským 
hradom pod plochou na elektronabíjacie stanice 

 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť zriadenie 
vecného bremena v prospech Východoslovenskej distribučnej, a.s., Mlynská 31, Košice na 
parcele C-KN 292 zastavaná plocha a nádvorie zap. na LV č. 1 v k.ú. Spišské Podhradie 
z dôvodu výstavby skrine RIS, ktorá je objektom stavby v rámci stavby autonabíjačiek. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová  komisia odporúča MZ schváliť zriadenie vecného bremena na 
pozemku parcela KN-C 292, zastavaná plocha a nádvorie, zapísaná na LV č. 1 nachádzajúca sa  
v k.ú. Spišské Podhradie v prospech Východoslovenskej distribučnej, a.s., Mlynská 31, Košice. 
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Uznesenie č.: MZ-11-23-B-29 
MZ  schvaľuje zriadenie vecného bremena v prospech Východoslovenskej distribučnej, a.s., 
Mlynská 31, 042 91 Košice na parcele C-KN 292 zastavaná plocha a nádvorie zap. na LV č. 1 
v k.ú. Spišské Podhradie z dôvodu výstavby skrine RIS, ktorá je  objektom stavby v rámci stavby 
autonabíjačiek. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 21 
Podanie žiadosti o NFP  – ČOV Rybníček  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme projektovú dokumentáciu, máme pripravené stavebné povolenie na ČOV na Rybníčku, 
môže byť financovanie nie len cez MAS LEV ale aj z iných zdrojov EÚ.  Mala by byť 100% 
spoluúčasť štátu. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-30 
MZ schvaľuje podanie žiadosti  o poskytnutie finančných prostriedkov v rámci LEADER SR 
v programe rozvoja vidieka alebo z iných programov ako sú   Plán  obnovy a odolnosti SR a 
Operačného programu Slovensko 2021 – 2027.  
Názov projektového zámeru:  Obnova čistiarne odpadových vôd Rybníček.  
Celkové oprávnené náklady  90 000,00 €. 
Financovanie projektového zámeru 100 % Slovenská republika. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 22 
Podanie žiadosti o NFP – Obnova a zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ 
Palešovo námestie 9, Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Podali sme projekt, posunuli nás dozadu, silno zvažujem na podanie trestného oznámenia na 
proces posudzovania projektov na Ministerstvo  dopravy. Z  pamiatkového úradu pôjde ďalšia 
výzva, preto dávam toto uznesenie, keby nám ministerstvo  dávalo iné alternatívy aby som mohol 
ísť na rokovanie, ak bude  100% financovanie. Zvýhodnili iné projekty, ktoré boli podané za nami, 
nás požiadali v septembri o doplnenie, vyzvali nás až keď posúdili svoje projekty, ktoré chceli. 
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Čakám ešte na nejaké stanoviská. A nie sme jediní, asi nejakých 12 samospráv tak dopadlo. 
Formálne sme prešli. Boli sme na 156 mieste a zrazu sme na 209 mieste. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-31 
MZ schvaľuje podanie žiadosti  o poskytnutie finančných prostriedkov v rámci  Operačného 
programu Slovensko 2021 – 2027 v rámci mechanizmu Slovenskej inovačnej energetickej 
agentúry SR. 
Názov projektového zámeru:  Obnova a zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ Palešovo 
námestie 9 v Spišskom Podhradí.  
Celkové oprávnené náklady  1 800 000,- €r. 
Financovanie projektového zámeru 100 % Slovenská republika. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 23 
Podanie žiadosti o NFP – Vodozádržný systém Mariánske  námestie, Spišské 
Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Je možnosť ísť do revitalizácie existujúcich parkovísk, mierim na parkovisko pod Spišským 
hradom pri štadióne. Ide o 100% účasť štátu. Išlo by o nádrže na námestí. Projektovú 
dokumentáciu  nerobíme k tomu, bude  len  jednoduchá súhrnná správa. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-32 
MZ schvaľuje podanie žiadosti  o poskytnutie finančných prostriedkov v rámci  Operačného 
programu Slovensko 2021 – 2027   v rámci mechanizmu Slovenskej agentúry životného 
prostredia SR. 
Vodozádržné opatrenia na adaptáciu na zmenu klímy v sídlach a krajine a/alebo ochranu pred 
povodňami Kód výzvy PSK-MZP-003-2023-DV-KF Priorita 2P2 Životné prostredie Špecifický cieľ 
RSO2.4. Podpora adaptácie na zmenu klímy a prevencie rizika katastrof a odolnosti s 
prihliadnutím na ekosystémové prístupy Opatrenie 2.4.1 Vodozádržné opatrenia na adaptáciu na 
zmenu klímy v sídlach a krajine a/alebo ochranu pred povodňami. 
Názov projektu:  Vodozádržné opatrenia  v meste Spišské Podhradie .  
Celkové oprávnené náklady:  500 000,- €. 
Financovanie projektového zámeru 100 % Slovenská republika. 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 24 
Súhrnná správa o výsledkoch kontrol  
 
Ing. Matúš Kacvinský 
Prečítal súhrnnú správu o výsledkoch kontrol. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Ing. Ján Lisoň 
V dvoch miestach v správe sa konštatuje, že neboli urobené nápravy. Čo s tým ďalej? Nájomná 
zmluva Magula a kontrola vykurovacích telies. Zákonodarca to dal do zákona, nebude to zdarma. 
Keď je v správe, že neboli nápravné opatrenia vykonané, tak to treba vyriešiť a odstrániť 
nedostatky.  
MVDr. Michal Kapusta 
Čo sa týka materskej školy, my monitorujeme spotrebu energií, každý rok platíme posudok za 
1 500 eur, aby nám prešla monitorovacia správa, ja nedám iné peniaze za to, keď už raz platíme 
znalecký posudok + 500,- € monitorovacia správa. 
Ing. Ján Lisoň 
Keď to vstúpilo do platnosti, tak to platí,  presadili si to cez zákonodarcov oprávnené osoby. Ale 
zákon to hovorí, s tým sa treba vysporiadať. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-7 
MZ berie na vedomie Súhrnnú správu o výsledkoch kontrol. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 25 
Správy z komisií MZ  
 
Predsedovia komisií sa počas rokovania MZ vyjadrovali k jednotlivým bodom rokovania. 
Mgr. Milan Blahovský 
Chcem poďakovať členom Komisie majetkovej, kontrolnej a škodovej za celoročnú prácu 
v komisii.   
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-A-8 
MZ berie na vedomie správy z komisií MZ. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                               
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 26 
Návrh na zmenu rozpočtu Základnej umeleckej školy, Sídlisko Hrad 28, Spišské 
Podhradie a Základnej školy, Školská 3, Spišské Podhradie 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Na základe doručených žiadostí riaditeľov ZUŠ a ZŠ Školská 3 finančná komisia  navrhuje MZ 
schváliť návrhy na zmenu rozpočtov 2023. Zmeny rozpočtov nemajú vplyv na zmenu rozpočtu 
mesta. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-33 
FK navrhuje MZ schváliť zmenu rozpočtu ZUŠ Sídl. Hrad 28, Sp. Podhradie na rok 2023 takto: 

ZUŠ  Schválený  
rozpočet 2023 (€) 

Návrh na zmenu (€) Po zmene 
(€) 

610 – 620 414 798 0 414 798 
630-640 74 908 11 285 86 193 
700 29 000 0 29 000 
Spolu 518706 11 285 529 991 

 

Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-34 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ŠJ v ZŠ Školská 3, Sp. Podhradie na rok 2023 takto: 
ŠJ Školská Schválený  

rozpočet 2023 (€) 
Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 

610 – 620 118 205 3 650 121 855 
630-640 180 888    350 181 238 
700 0 0 0 
Spolu 299 093 4 000 303 093 

 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 27 
Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie – žiadosť 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Spišské Podhradie v roku 2023 
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Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Mestského športového klubu Spišské 
Podhradie o dotáciu vo výške 10 000,- € na jeho činnosť v roku 2023 z dôvodu, že v rozpočte 
mesta na rok 2023 nie sú žiadne voľné prostriedky. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dnes mi prišiel výmer, príde nám toho roku ešte 25 000,- € z ministerstva financií.  V rozpočte to 
vieme nájsť. Rozprávali sme, že keď sa budú prenajímať priestory, tak za energie idú mestu, boli 
tam nejaké 4 zmluvy uzavreté.  
Ing. Ján Lisoň 
25 000,- €  si hovoril, že má prísť mestu. Nemáme žiadne faktúry, ktorých úhradu zadržiavame? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nemám informáciu, žeby niečo neuhradené prešlo do roku 2024. Návrh z finančnej komisie  je 
zamietnuť žiadosť, je tu 11 poslancov, dá z vás niekto iný návrh? Keď sa poslanci dohodnú, 
nebudem uznesenie vetovať. 
Peter Hanigovský 
Vždy keď niekto navrhne zmenu výdajov, tak nech navrhne kde škrtne, keď sa inde pridá. 
Mgr. Milan Blahovský 
Dávam návrh na poskytnutie dotácie pre  MŠK vo výške  5 000,- €. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Vykryjú tie peniaze schodok? 
Jozef Komara 
Nepokryjú. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Dávam návrh na poskytnutie dotácie pre MŠK vo výške 8 000,- €. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-F- 
MZ zamieta žiadosť Mestského športového klubu Spišské Podhradie o dotáciu vo výške 10 000,- 
€ na jeho činnosť v roku 2023 z dôvodu, že v rozpočte mesta na rok 2023 nie sú žiadne voľné 
prostriedky. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara - Jozef Jenča - 
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská - Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko - Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh na uznesenie nebol schválený 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B- 
MZ schvaľuje dotáciu pre Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie na rok 
2023 podľa žiadosti a VZN č. 1/2018 vo výške 5 000,- €. 
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová 0 
Jozef Komara - Jozef Jenča 0 
PaedDr. Jozef Fecko - Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská 0 Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský +       
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh na uznesenie nebol schválený  

 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-35 
MZ schvaľuje dotáciu pre Mestský športový klub, Mariánske nám. 37, Spišské Podhradie na rok 
2023 podľa žiadosti a VZN č. 1/2018 vo výške 8 000,- € 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová - 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača - 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Z čoho budú vykryté prostriedky na dotáciu? V rozpočte 2023 je nutná zmena. 
MVDr. Michal Kapusta 
Mám uznesenie poslancov o dotácii a iné o zmene rozpočtu nemám. Budem konať podľa 
schváleného uznesenia. 
 
Bod č.: 28 
Návrh Harmonogramu zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 
na rok 2024 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Prečítal návrh harmonogramu zasadnutí MZ. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-36 
MZ schvaľuje harmonogram zasadnutí Mestského zastupiteľstva na rok 2024 takto: 
25.01.2024   
21.03.2024   
25.04.2024     
16.05.2024                    
20.06.2024    
19.09.2024 
17.10.2024 
14.11.2024 
12.12.2024 
Zodpovedný: primátor Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 29 
Žiadosť Materskej školy, Májová 54, Spišské Podhradie o zavedenie a zvýšenie 
mesačného príspevku - príspevok stravníka na réžiu v školskej jedálni, ktorá je 
súčasťou MŠ Májová 54 v Spišskom Podhradí 

 

 
MVDr. Michal Kapusta  
Materská škola zaslala žiadosť o zavedenie a zvýšenie mesačného príspevku stravníka na réžiu 
v školskej jedálni. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-37 
Mestské zastupiteľstvo  schvaľuje  s platnosťou od 1.1.2024 príspevok na réžiu v školskej jedálni, 
ktorá je súčasťou Materskej školy Májová 54 v Spišskom Podhradí takto: 

1. réžia prepočítaná na jedno vydané jedlo pre  všetkých detských stravníkov v materskej škole 
s celodennou prevádzkou vo výške 0,30 €, réžia prepočítaná na jedno vydané jedlo pre  
všetkých detských stravníkov v materskej škole s poldennou prevádzkou vo výške 0,15 €.  

2. zvýšenie réžie prepočítanej na jedno vydané jedlo pre  všetkých cudzích  stravníkov (detských, 
aj dospelých) z 1,80 € na 2,10 €  

Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 13.12.23                                                    
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 30 
Skončenie členstva v komisiách MZ – Stanislav Novák, Vladimír Kamenický  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Vladimír Kamenický požiadal MZ o skončenie členstva v Komisii kultúrnej a cestovného ruchu od 
29.12.2023. 
Stanislav Novák sa vzdal členstva v Komisii životného prostredia. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-23-B-38 
MZ odvoláva Vladimíra Kamenického z funkcie člena Komisie kultúrnej a cestovného ruchu 
s účinnosťou od  29.12.2023.  
Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                               
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-11-23-B-39 
MZ odvoláva Stanislava Nováka z funkcie člena Komisie pre životné prostredie s účinnosťou od 
20.12.2023. 

Zodpovedný:  Termín: 13.12.23                                
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 31 
Rôzne  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať všetkým  za prácu za  celý rok,  zamestnancom poslancom, členom komisií, 
redakčnej rade, ZPOZ, všetkým. 
Peter Hanigovský 
Ďakujem všetkým občanom, ktorí zareagovali na výzvu v Podhradčanovi, ohľadom parkovania áut 
mimo verejných komunikácií.  
 
Bod č.: 32 
Záver  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
 
Rokovanie MZ bolo ukončené o 20.30 hod.  
 
V Spišskom Podhradí dňa 13.12.2023 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 

 
 
 
 
    ................................................ 
     Prednosta MsÚ           


